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Divadlo bez hranicDivadlo bez hranicDivadlo bez hranicDivadlo bez hranic
sobota 18.10.2014, Kulturní dů
- představení pohádky O červené Karkulce v

z Mateřské školky Staré Město 
- pohádka v nastudování dětského divadeln

Stronie Slaskie 
- dětský balet při CETIK Stronie Slaskie

Začátek v 15.00 hod.
 
 
 
 

 

Podzim ve znamení pohybu…
aneb ve zdravém těle zdravý duch 

 

Pondělí:  18.00 – 19.00 hod, Jóga (tělocvič
                 19.00 – 20.00 hod, Kondiční cvič
 

Středa:   19.00 – 20.00 hod, Aerobic (tělocvi
 

Čtvrtek: 18.00 – 19.00 hod, Aerobic latina (KD)
               19.00 – 20.00 hod, Pilates a Overball (KD)
 

Zlatý rohZlatý rohZlatý rohZlatý roh
t a r é h o   M ě st a r é h o   M ě st a r é h o   M ě st a r é h o   M ě s    t a   p o d   St a   p o d   St a   p o d   St a   p o d   S
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Kulturní za řízení města Vás zve: 

 

Město Staré Město –
zařízení m

ve spolupráci s Akademií J. A. Komenského 
Vás v rámci Virtuální univerzity t

zve na tematický zájezd!
pondělí 6. 

odjezd autobusu z námě
z Hanušovic v 7.30 h, ze Šumperk
Čeká Vás: 
- Přednáška o bylinách, alternativní medicína, 

gemoterapie, individuální poradna s
Jarmilou Podhornou.

- Prohlídka bylinkové zahrady s
zakoupení bylinek i produkt

- Prohlídka Jeskyně
zahrady v Rudce u Kunštátu

Zájezd je určen pro všechny zájemce, ú
Virtuální univerzitě třetího v
Více informací rádi poskytneme na telefonních 
+420 583 239 267, +420
emailové adrese a.windova@seznam.cz. Rezervace 
přijímáme rovněž na uvedených kontaktech
osobně v Kulturním domě
Cena dopravy: 200,- Kč

Divadlo bez hranicDivadlo bez hranicDivadlo bez hranicDivadlo bez hranic    
sobota 18.10.2014, Kulturní dům Staré Město 

ervené Karkulce v nastudování dětí 

tského divadelního kroužku ze 

i CETIK Stronie Slaskie 
15.00 hod. 

Nabídka volnočasových aktivit v

Kurzy anglického jazyka
Výuka bude probíhat každé pond
18.30 hod v Kulturním dom
bude upřesněn při přihlášení. 
Cena kurzu je 2.000,
v KD nebo telefonicky.

Karate v
Přijímáni jsou členové ve v
po neomezeně ☺ 
Členský poplatek pro dosp
pro děti je výuka zdarma!
Lekce jsou každou středu v

Univerzita t
Téma zimního semestru: Evropské kulturní hodnoty
Přihlášky přijímáme v 

Podzim ve znamení pohybu… 
ěle zdravý duch ☺☺☺☺ 

ělocvična ZŠ) 
ční cvičení (tělocvična ZŠ) 

ělocvična ZŠ) 

19.00 hod, Aerobic latina (KD) 
20.00 hod, Pilates a Overball (KD) 

 

1 

Zlatý rohZlatý rohZlatý rohZlatý roh    
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– organizační složka Kulturní 
zařízení města 
Akademií J. A. Komenského  

rámci Virtuální univerzity třetího věku 

zve na tematický zájezd! 
ělí 6. října 2014 

náměstí ve St. Městě v 7.00 h, 
7.30 h, ze Šumperka v 8.00 h. 

ednáška o bylinách, alternativní medicína, 
gemoterapie, individuální poradna s Mgr. 
Jarmilou Podhornou. 
Prohlídka bylinkové zahrady s možností 

linek i produktů. 
Prohlídka Jeskyně Blanických rytířů a smyslové 

Rudce u Kunštátu. 
čen pro všechny zájemce, účast ve 

ě řetího věku není podmínkou! 
Více informací rádi poskytneme na telefonních číslech 

267, +420 725 502 753 nebo na 
mailové adrese a.windova@seznam.cz. Rezervace 

ěž na uvedených kontaktech nebo 
Kulturním domě Staré Město.  

Kč. Těšíme se na Vaši účast! 
 

časových aktivit v KD: 
 

nglického jazyka 
Výuka bude probíhat každé pondělí od 17.00 – 

Kulturním domě. Termín první lekce 
ř řihlášení.  

Cena kurzu je 2.000,- Kč. Přihlášky přijímáme 
nebo telefonicky. 

 

Karate v KD 
členové ve věkové kategorii od 10 let 

lenský poplatek pro dospělé je 300,- Kč měsíčně, 
ti je výuka zdarma!  

Lekce jsou každou středu v KD. 
 

Univerzita třetího věku 
Téma zimního semestru: Evropské kulturní hodnoty 

 KD nebo telefonicky. 
…více uvnitř čísla 
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Skautský tábor v Nové Senince 
Tábor 2014 
Náš skautský tábor byl letos v Nové Senince. Ve 
Stříbrnicích jsme museli skončit a zatím jsme nenašli 
vhodné místo pro naši táborovou základnu. Proto 
jsme využili ochoty šumperských skautů a pronajali 
si jejich tábořiště i s vybavením (kuchyň, umývárnu, 
táborový kruh, apod.) v Senince. Tábor se konal od 
2.8. do 16.8.2014 a celkem se ho zúčastnilo 33 dětí 
a 11 dospělých. 
Počasí nám moc nepřálo, dosti často pršelo, zvláště 
druhý týden. Jinak se program tábora příliš nelišil od 
předchozích táborů: dopoledne chystání dřeva do 
kuchyně, úprava stávajících táborových staveb, 
kuchyňská služba – topení v kamnech a pod 
pařákem, škrábání brambor, čištění zeleniny, 
příprava svačiny, umývání nádobí,… celodenní výlet 
do okolí Seninky – na Kladskou bránu a přes Ulrich 
návrat do tábora. Odpoledne byla věnována 
celotáborové hře Keltové v Senince. 
V keltském „oppidu“ (vesnici) žilo pět kmenů: Galové, Bójové, Stromáci, Opiďáci a Dákové. 
Museli si postavit příbytky, vyrobit zbraně, upravit políčka a zasít obilí, sbírat byliny a uvařit čaj, ale hlavně chránit vesnici 
před útoky germánského kmene, který žil v okolních lesích. Keltům se příliš nedařilo, a tak jim Duch lesa poradil, aby hledali 
kouzelné artefakty: MEČ, SRP a KNIHU, které jim pomohou zajistit spokojený život. Z útržků skládali členové kmenů mapu 
a všichni společně kouzelné artefakty našli. 
Co bylo nakonec? Samozřejmě oblíbená dražba a vydražení různých předmětů na památku na tábor 2014. 
Tábor se vcelku vydařil a byl bez mimořádných událostí. Jen táborníci to měli těžké. Celých 14 dnů museli vydržet bez 
počítačů a počítačových her! Poslední hlídka musela zatopit v kamnech a pod pařákem a to bylo zpočátku někdy složité: dřevo 
i roští bylo někdy mokré, hořelo to špatně a hlavně pořádně kouřilo, také zkušenosti se zatápěním byly u některých minimální. 
Přežili to ve zdraví všichni! 
Děkujeme všem, kteří nám svou radou a pomocí přispěli ke zdárnému průběhu tábora, zvláště děkujeme firmám PRO-BIO 
St. Město, Farmě Pohoda St. Město a Staroměstskému šenku!                                                                 Nejedlá Marie 
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Společenská kronika 
V měsíci říjnu oslaví svá významná životní jubilea: 

 

Zálešáková Marie 
Poulíková Julie 
Chalupa Vladimír 
Kubíček Vladimír 
Michalčáková Drahomíra 
Sikorová Margot 
Hýžďalová Emilie 
Králiková Anna 
Cvetkov Ivan Takov 
Dulovcová Antonie 
 

Našim spoluobčanům přejeme stálé zdraví,  
mnoho štěstí a radosti ze života! 

 
 

 

narozené děti:   
Zapletalová Marie 
Man Ondřej 
 

 
 

úmrtí: 
Pomajbík Jan 
Babišová Růžena 
 

 
 

vzpomínka 
 

Odešel jsi ráno, 
když slunce vycházelo, 

aniž bys nám sbohem dal, 
však vzpomínky na sebe jsi nám 

zanechal… 
 

Dne 2. října 2014 uplyne rok, co utichlo srdce  
pana Ludvíka LUKSE. 

Už rok jenom vzpomínáme. 
 
 

vzpomínka 
 

Dne 27. října 2014 vzpomeneme 
20. výročí, kdy nás navždy opustila 

naše milovaná maminka,  
babička a prababička 

paní Marie PLACHÁ.  
Stále vzpomínají a nikdy 

nezapomenou děti s rodinami. 
 

 
 

 

Zpřístupnění radniční věže 
Otevírací doba: 

Po, Út, St, Pá: 8-12 a 13-17 hod 
Čt: 8-14 hod 
So: 8-12 hod 

Vstupné 20,- Kč 
Informace poskytuje  

Turistické informa ční centrum 
 

Těšíme se na Vaši návštěvu! 
TIC SM 

 

Osmisměrka 
Pranostika na říjen: „Bouří-li v říjnu, bude …“ 

K R Á L Í K Y Ř K B 

O O D Ř E T Á P O U 

Ř I T E T T N I L E 

Y T A E L K E É I S 

A H K O L H L R B O 

P S I E Ž U O L Ř U 

U O F T T T V P Í T 

K V T A S O O O K Ě 

Á B Ř I L O D E D Ž 

N Z H E Ž T D N U A 

ASFALT, DOSTIHY, DOTEK, DOVOLENÁ, HISTORIE, 
KOLIBŘÍK, KOTEL, KRÁLÍKY, LOUŽE, NÁKUP, 
OLTÁŘ, PÁTEŘ, POHLED, SOUTĚŽ, VODA, ŽEH, ŽITO 
 

 

ŘÍJNOVÝ RECEPT 
Krémová polévka z kořenové zeleniny… 

Potřebujeme: 
5 mrkví, 2 petržele, ½ celeru, 3 brambory, cibule, sůl, 
pepř, muškátový oříšek, zázvor, smetana na vaření 
Postup: 
Mrkev, petržel a celer nakrájíme, přidáme nahrubo 
nasekanou cibuli a zalijeme vodou. Necháme vařit 
přibližně 30 minut. Poté zeleninu rozmixujeme na hladký 
krém, dochutíme solí, pepřem, zázvorem a muškátovým 
oříškem. Zjemníme smetanou. Podáváme s krutony. 
Dobrou chuť! 
 

 

Sociální služby Šumperk p. o. 
Penzion chráněného bydlení Nové Losiny 

Tento penzion chráněné bydlení se nachází v horském 
terénu Jeseníků, asi 30 km od Šumperka, v části obce 
Jindřichov. Naše sociální služba poskytuje individuální 
pomoc osobám nad 50 let, se sníženou soběstačností 
z důvodu tělesného postižení nebo chronického 
onemocnění.  
Poskytované služby: poskytnutí ubytování, pomoc při 
zajištění chodu domácnosti, výchovné, vzdělávací 
a aktivizační činnosti adt., dle ceníku služeb.  
V současné době se nám uvolnilo místo, rádi Vás 
přivítáme. Přijďte se podívat. 
Bližší informace na tel. čísle 583 230 294, 583 313 530  

či na web. stránkách www.socsluzby.cz. 
 

 

Domácí zdravotní péče: 
 

Nabízí pomoc rodinám v péči o blízkého seniora 
i pomoc ostatním pacientům v jejich vlastním 
sociálním prostředí. Provádíme zdravotnické úkony. 
Kontakt na nás: domaci.pece.remesova@seznam.cz 
Mob: 722 578 945, pevná linka (večer): 583 213 347 
 



Činnost a aktivity Organizační složky
Kulturní za řízení města do konce roku 2014

Kurzy v Kulturním domě: 
každé pondělí 

Angličtina pro začátečníky, mírně pokroč
 

každých 14 dní v pondělí 
Univerzita třetího věku -zahájení zimního semestru 29.9.
 

každá středa 
Kurz karate 

 

Každý čtvrtek 
Taneční kroužek     16.00 – 18.00
Aerobic Latina        18.00 – 19.00
Pilates a Overball    19.00 – 20.00

 

Kino Sněžník Staré Město:
Promítání 2x za měsíc v sobotu, pro děti v 
dospělé v 18.30 hod. 
 

Kulturní a sportovní akce v září: 
20. 9. Sportovní utkání Staré Město - Stronie Slaskie   
Stronie Slaskie SPA (sportovní klání  stolní tenis, tenis, 
volejbal ) 
25. 9. Sportujte s námi – zahájení sportovních aktivit 
v Kulturním domě ve Starém Městě za úč
Stronie Slaskie 
Sportovní aktivity jsou součástí projektu „Rozvoj 
volnočasových aktivit pod Králickým Sněžníkem“
 

Kulturní a sportovní akce v říjnu: 
6. 10. Zájezd do Brodku u Konice – návšt
přednáška, bylinková zahrada, návště
Blanických rytířů v Rudce u Kunštátu – organizace            
v rámci  U3V, otevřeno všem, společně
účastníci U3V z Libiny a ze Šumperka 
18. 10. Divadlo bez hranic – představení pohádky 
O červené Karkulce v nastudování dětí z 
Staré Město, pohádka v nastudování dětského divadelního 
kroužku ze Stronie Slaskie, dětský balet př
Slaskie. V rámci projektu ČR-PR „Rozvoj volno
aktivit pod Králickým Sněžníkem.“  Kulturní d
v 15.00 hodin 
Divadelní odpoledne je součástí projektu „Rozvoj 
volnočasových aktivit pod Králickým Sněžníkem“ 

  
26. 10. Pouštění draků – „Drakiáda“
o nejoriginálnějšího draka a nejvýše létajícího draka, 
společně se setkáme ve 13.00 hod. u Kulturního
(každý si přinese vlastního draka - ať již koupeného
vlastnoručně vyrobeného) 
 

Kulturní a sportovní akce v listopadu: 
8. 11. Zájezd do Prahy na originální a jedine
gruzínskou národní show SUKSHISHVILI
podmíněn dostatečným počtem zájemců. 
Cena 1250,- a 1650,-Kč dle rezervovaných míst. V
zahrnuta doprava autobusem a vstupné na vystoupení 
v Kongresovém centru v Praze 
15. 11. Česko-polský den ve Starém Městě

ční složky 
sta do konce roku 2014 

ě pokročilé, pokročilé 

 
zahájení zimního semestru 29.9. 

18.00 
19.00 
20.00 

ěsto: 
v 16.00 hod., pro 

Stronie Slaskie   - ve 
(sportovní klání  stolní tenis, tenis, 

zahájení sportovních aktivit 
ě ě za účasti ZUMBY ze 

částí projektu „Rozvoj 
ěžníkem“ 

návštěva Naděje – 
ávštěva Jeskyně 
organizace             
čně s námi jedou 

ředstavení pohádky 
 Mateřské školky  

ětského divadelního 
tský balet při CETIK Stronie  
PR „Rozvoj volnočasových 

Kulturní dům, začátek 

částí projektu „Rozvoj 
ěžníkem“  

„Drakiáda“  soutěž 
jšího draka a nejvýše létajícího draka, 

áme ve 13.00 hod. u Kulturního domu 
ť již koupeného, nebo 

8. 11. Zájezd do Prahy na originální a jedinečnou 
nskou národní show SUKSHISHVILI, zájezd je 

 dle rezervovaných míst. V ceně je 
zahrnuta doprava autobusem a vstupné na vystoupení 

ěstě  

V rámci projektu“Rozvoj 
Králickým Sněžníkem.“ 

 
30. 11. Rozsvěcení vánočních
připravený společně se Základní a Mate
Soutěž pro děti o hračku Č
pošta…v našem stánku obdržíte karti
Ježíškovi. 
Tato přání budeme společně
náměstí u radnice. 
Podmínky soutěže o hračku Č

• Namalovaný obrázek „Jak si p
odevzdejte do 25.11.v knihovn

• Získané vánoční hvě
Rozsvěcení vánočních

Kulturní a sportovní akce v prosinci:
4. nebo 5. 12.  zájezd do CETIKu
malování vánočních baněk a výroba sváte
organizováno společně se Základní školou  
12. 12. v 15.15 hod. náměstí ve 
vypustíme balonky s přáním Ježíškovi
akce 
14. 12. Vánoce Stroňské – zájezd do Stronie Slaskie
27., 28., 29. 12. – Vánoční promítání v

Za org. Složku Kulturní zař

PRO-BIO, spol. s
Bylinková show Herbář pokra

Kateřina Winterová a Linda Rybová vás budou od 
opět doprovázet svým zdravým va
Hned v prvním díle představí aktérky v
společnost PRO-BIO a bio ml
Sněžníkem.  S bio výrobky PRO
budete pravidelně setkávat i v
První díl můžete sledovat 12. 10. 2014 od 18,25 na 
www.ceskatelevize.cz/herbar/
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Rozvoj volnočasových aktivit pod 

čních stromů - kulturní program 
Základní a Mateřskou školou.       
čku Českého Ježíška, Ježíškova 

pošta…v našem stánku obdržíte kartičky pro přání 

čně vypouštět 12.12.v 15.15 na 

čku Českého Ježíška: 
Namalovaný obrázek „Jak si představuji Ježíška“ 
odevzdejte do 25.11.v knihovně 

ční hvězdičky ze soutěží v rámci 
čních stromů 

prosinci: 
zájezd do CETIKu do Stronie na společné 

ěk a výroba svátečních ozdob – 
č ě se Základní školou   

ěstí ve Starém Městě –  společně 
řáním Ježíškovi-celorepubliková 

zájezd do Stronie Slaskie 
ční promítání v Kině Sněžník 

Za org. Složku Kulturní zařízení Města, Alena Windová 
 

spol. s r.o. informuje: 
ř pokračuje od října na ČT 1 

ina Winterová a Linda Rybová vás budou od října 
t doprovázet svým zdravým vařením v pořadu Herbář. 

prvním díle představí aktérky v reportáži 
BIO a bio mlýn ve Starém Městě pod 

bio výrobky PRO-BIO a s recepty z nich se 
 setkávat i v následujících dílech. 

žete sledovat 12. 10. 2014 od 18,25 na ČT1. 
www.ceskatelevize.cz/herbar/ 
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Několik základních pravidel užívání bytů  
ve vlastnictví Města 

Každý nájemník je povinen dodržovat pravidla, která 
stanoví nájemní smlouva, Občanský zákoník, Domovní řád 
a zásady slušného chování s ohledem na ostatní nájemníky 
domu. Některá ustanovení zákona č. 89/2012 Sb. uvádíme 
níže: 
§2255 
Nájemce užívá byt řádně v souladu s nájemní smlouvou. 
§2256 
Nájemce dodržuje po dobu nájmu pravidla obvyklá pro 
chování v domě a rozumné pokyny pronajímatele pro 
zachování náležitého pořádku. 
Dodržuje zejména noční klid 22.00–6.00 hod, chová se tak, 
aby svým jednáním neobtěžoval ostatní nájemníky, neničil 
vybavení bytu ani společných částí domu, v domě udržoval 
pořádek, zejména neodkládá nepotřebné věci a spotřebiče 
ve společných částech domu, dbal na to, aby se v těchto 
částech domu nezdržovaly osoby, které v domě nebydlí, 
poučí své děti, jak zacházet s vchodovými dveřmi, aby 
nedocházelo k jejich ničení, a zajistí jejich správné 
uzamykání, nezasahuje do mechanizmu dveří a oken apod. 
§2257 
Nájemce provádí a hradí pouze běžnou údržbu a drobné 
opravy související s užíváním bytu. 
Jedná se o opravy zásuvek, vypínačů, světelných těles, 
malování, drobné opravy zařizovacích předmětů 
(kuchyňská linka, sporák, vestavěné skříně), vložky FAB,.. 
§2258 
Nájemce má právo v bytě chovat zvíře, nepůsobí-li chov 
pronajímateli nebo ostatním obyvatelům domu obtíže 
nepřiměřené poměrům v domě. Vyvolá-li chov zvířete 
potřebu zvýšených nákladů na údržbu společných částí 
domu, nahradí nájemce tyto náklady pronajímateli. 
§2272 
Nájemce má právo přijímat ve své domácnosti kohokoli. 
Přijme-li nájemce nového člena své domácnosti, oznámí 
zvýšení počtu osob žijících v bytě bez zbytečného odkladu 
pronajímateli. Neučiní-li to nájemce ani do dvou měsíců, 
co změna nastala, má se za to, že závažně porušil svou 
povinnost. 
Nájemce takovou změnu hlásí do 15-ti dnů, kdy změna 
nastala, a to písemně, kde uvede jméno, příjmení 
přihlašované osoby, datum narození, vztah k nájemci. 
Pronajímatel má právo požadovat, aby v nájemcově 
domácnosti žil jen takový počet osob, který je přiměřený 
velikosti bytu a nebrání tomu, aby všechny mohly v bytě 
žít v obvyklých, pohodlných a hygienicky vyhovujících 
podmínkách. 
§2273 
Sníží-li se počet členů nájemcovy domácnosti, oznámí to 
nájemce pronajímateli bez zbytečného odkladu. 
Pokud nájemce a členové jeho domácnosti nedodržují tato 
ustanovení, je to považováno za hrubé porušení nájemní 
smlouvy a je to důvod k výpovědi. Proto žádáme všechny 
nájemníky, aby dbali těchto pokynů a nedocházelo ke 
zbytečným konfliktům a problémům s k ničení městského 
majetku.                                   Marta Nováková, MBH 

Shrnutí informací ke stále probíhajícímu konkurznímu 
řízení LIGRA, a.s.: 
Dne 18. 9. 2014 uplyne 11,5 roku od okamžiku, kdy 
Krajský soud v Ostravě prohlásil konkurz na majetek 
dlužníka LIGRA, a.s. a ustavil mne správcem konkurzní 
podstaty. 
Do dnešní doby nelze konkurzní řízení skončit, a to 
zejména z toho důvodu, že dosud nebyla ze strany soudu 
pravomocně ukončena některá z více než stovky právních 
sporů, kterými byl konkurz zatížen. 
Pokud jde o specifikaci právních sporů, pak se jedná 
o žaloby týkající se vyloučení majetku jiných vlastníků 
zapsaného do konkurzní podstaty úpadce LIGRA, a.s. 
a žaloby, které souvisí s popřením části přihlášených 
pohledávek některých věřitelů. 
Jako správce konkurzní podstaty úpadce LIGRA, a.s. jsem 
v průběhu let 2003-2004 s odkazem na příslušná 
ustanovení zákona o konkurzu a vyrovnání zapsala do 
konkurzní podstaty úpadce LIGRA, a.s. nemovitosti 
a zčásti i věci movité, které byly dle mého zjištění 
z majetku LIGRY vyvedeny na jiné subjekty na základě 
neúčinných či neplatných právních úkonů. 
Následně vlastníci, jejichž majetek byl do konkurzní 
podstaty úpadce LIGRA, a.s. sepsán, podali ke Krajskému 
soudu v Ostravě žaloby o vyloučení majetku z konkurzní 
podstaty. 
V průběhu posledních 10 let byla většina právních sporů 
pravomocně rozhodnuta, majetek úpadce LIGRA, a.s. byl 
zpeněžen, byly zaplaceny veškeré oprávněné nároky 
věřitelů za podstatou (zejména mzdy zaměstnanců, 
související nároky zdravotních pojišťoven a sociálního 
zabezpečení, provozní náklady apod.). 
Částečným rozvrhovým usnesením byla uspokojena část 
přihlášených pohledávek věřitelů. 
Krajský soud v Ostravě však pravomocný rozsudek dosud 
nevydal, v jednom z rozhodujících sporů -ve věci žaloby 
o vyloučení majetku z konkurzní podstaty, která se týká 
významného rozsahu pozemků v katastrálních územích 
Staré Město pod Králickým Sněžníkem, Chrastice, 
Kunčice pod Králickým Sněžníkem, Stříbrnice, Malé 
Vrbno, Velké Vrbno, Vikantice- věc byla opakovaně na 
základě odvolání stran vrácena Vrchním soudem 
v Olomouci zpět Krajskému soudu v Ostravě. 
Soud dosud také pravomocně nerozhodl o dalších několika 
žalobách týkajících se vyloučení majetku z konkurzní 
podstaty úpadce LIGRA, a.s. či dalších nároků žalobců 
vůči konkurzní podstatě, z nichž největší objem tvoří 
popřené přihlášené pohledávky věřitelů. 
Jakmile bude vydán ve shora specifikovaných právních 
sporech pravomocný rozsudek soudu, bude možné 
nakládat s pozemky zapsanými v konkurzní podstatě 
úpadce LIGRA, a.s. a následně ukončit konkurzní řízení 
úpadce LIGRA, a.s., přičemž z výtěžku zpeněžení majetku 
budou uspokojovány přihlášené a zjištěné pohledávky 
věřitelů. 
Na závěr musím s lítostí konstatovat, že se skončením 
tohoto problematického konkurzu v letošním roce nelze 
počítat, současně bych ráda vyjádřila přesvědčení, že se to 
snad v příštím roce podaří. 

Ing. Klimešová, správce konkurzní podstaty LIGRA, a.s.
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Jak jsem hlasoval pro založení Staroměstské provozní společnosti s.r.o. 
Ve čtvrtek 11. září letošního roku jsem se zúčastnil schůze zastupitelstva města. Přítomných devět zastupitelů z patnácti 
mělo projednat čtrnáct bodů programu. 
K bodu č. 6 – Změna zakladatelské listiny společnosti Staroměstská provozní s.r.o. jsem očekával vysvětlení a následnou 
diskuzi k tomuto bodu. Starostka řekla několik doplňujících vět a na závěr zdůraznila, že po jednání s právní zástupkyní 
města dojde jen k úpravě několika bodů předložené listiny. Poté jsme byli vyzváni k hlasování. 
Všichni jsme hlasovali pro změny! 
Dokument má dvanáct odstavců a není např.: doplněn v bodě osm a jedenáct. Nerozumím tomu, proč v pozvánce je 
uvedeno, že projedná zastupitelstvo změny zakladatelské listiny a na přiloženém čtyřstránkovém návrhu je nadpis – 
Zakladatelská listina společnosti Staroměstská provozní s.r.o. 
Možná je to tím, že jsme 11.4.2014 usnesením č. 317/2014 schválili zrušení Staroměstské společnosti! 
V této souvislosti se mi vybavuje, že před časem jsme dostali do poštovních schránek „Důležité upozornění“, že budou 
staženy kontejnery na odpad a občané, kteří neměli popelnice, si je musí koupit. A někteří občané koupili. Poté byly nově 
nasmlouvané kontejnery rozmísťovány na stanoviště, místo nových popelnic. 
Za přípravu podkladů (dokumentů) pro jednání zastupitelstva je zodpovědná starostka a rada. 
Snad už nedojde k podobným chybám!              15.9.2014, František Rygar  

Odpověď: 
Vážení voliči, a tohle je ukázka, jak probíhala příprava některých zastupitelů na jednání zastupitelstva po celé 4 roky. Jak 
je vidět, tak pan Rygar opět vůbec NEVÍ, o čem hlasoval, ale je důležité, že zvedl ruku pro!!!  Změna se týkala Zákona 
o obchodních korporacích, na základě kterého nám paní notářka navrhla upravit zakládací listinu (v materiálech návrhy 
změn obdrželi) do této doby ještě funkční společnosti (pan Rygar si asi nepřečetl pořádně usnesení o zrušení společnosti). 
Tohle vše bylo děláno proto, abychom nedostali pokutu od soudu za chyby v dokumentech (povinností zakladatele 
společnosti je upravit listiny na Zákon o obchodních korporacích, i když bylo navrženo zrušení společnosti). Tohle 
všechno bylo řečeno na zastupitelstvu a pan Rygar se k tomuto bodu nevyjádřil!!! V p řípadě pana Rygara a jeho článku 
mi už opravdu chybí slova na to, abych komentovala schopnost některých lidí vykonávat funkci zastupitele.   

Ing. Vlasta Pichová, starostka 
Odpověď na odpověď 

Připojení domků 1. máje na nový vodovodní řád: Citace starostky: „Nebyly zadány projekty a pravděpodobně nejsou 
zpracovány!“ LEŽ! Dále se nebudu k přípojkám vody vyjadřovat. 
Oprava cesty: Neptal jsem se na rok 2012. Ale na opravu cesty 2.10.2013 od firmy „OKSKALA“, která díry štěrkovala 
s asfaltem. Někdo nekvalitní práci musel objednat a zaplatit. A nepište na dotazy „před volbami“…       Oldřich Gronych 

Vodovodní přípojky na sídlišti 1. máje 
V minulém čísle zpravodaje Zlatý roh se pan Oldřich Gronych dotazoval na stav vodovodních přípojek k rodinným 
domkům v sídlišti 1. máje. Chtěl bych doplnit odpověď paní starostky a vysvětlit, proč nedošlo k naplnění slibu 
z „Oznámení“, které je v jeho dotazu citováno.  V rámci projektu „Zlepšení kvality vod horního toku řeky Moravy – 
I. fáze“ byla ve Starém Městě realizována akce „Dostavba a rekonstrukce stokové sítě, rekonstrukce ČOV“. Dodatečně se 
do tohoto projektu podařilo zařadit v únoru 2009 akci „Vodovod Staré Město“, která měla vyřešit zásobování sídliště 
1. máje a ulici Novou pitnou vodou. Výstavba byla zahájena v souladu se stavebním povolením v jarních měsících. Proti 
rozhodnutí o vydání stavebního povolení podala společnost LIVE GREEN AREA a paní E. H. stížnost. Z rozhodnutí 
Krajského soudu bylo stavební povolení zrušeno a následně odbor výstavby MěÚ Hanušovice zahájil řízení o odstranění 
stavby. Výstavbu nového vodojemu HTP, rekonstrukce vodojemu u koupaliště i 2,5 km vodovodního řádu v celkové výši 
cca 19 mil. Kč se nakonec podařilo vybudovat. Na realizaci vodovodních přípojek v sídlišti 1. máje však již pro nesouhlas 
vlastníka dotčených pozemků (LIVE GREEN AREA) odbor výstavby MěÚ Hanušovice povolení nevydal. Uskutečnilo se 
několik jednání s vlastníkem dotčených pozemků společně s investorem, v radě města i na pracovní schůzce zastupitelstva 
(záznamy a zápisy jsou uloženy v archivu), požadavky vlastníka byly neakceptovatelné! Protože hrozilo nebezpečí 
nesplnění termínu ukončení projektu ve stanoveném termínu (konec roku 2009), a tím sankční postih ze strany 
poskytovatele dotace, byl nucen investor (VHZ Šumperk) improvizovat a vodovodní řád napojit na stávající přípojky. 
Zpracování projektové dokumentace na přípojky se tak stalo bezpředmětné a smlouva s firmou DEKOM byla zrušena. 
V době schvalování příspěvku na zpracování projektové dokumentace jsme nepředpokládali, že vlastník pozemku nedá 
potřebný souhlas ke stavbě. Bohužel nedal. A s ohledem na trvající soudní spory nelze předpokládat, že k realizaci dojde 
v nejbližší budoucnosti. O průběhu výstavby i administrativních problémech kolem celé akce včetně vodovodních 
přípojek byli obyvatelé sídliště průběžně informováni investorem i vedením města.  
V minulém čísle zpravodaje vyšel článek, který podepsalo šest (?) členů zastupitelstva. Článek popisuje, co všechno se 
podařilo vedení města v tomto volebním období vykonat a naopak, v čem vedení radnice v minulém období 2006-2010 
pochybilo. V řadě věcí mají pravdu (např. chybně nastavené účetnictví v provozní společnosti, hospodaření v městských 
lesích), v některých oblastech by se dalo polemizovat. Ale to jistě naši občané vnímají sami a nepotřebují žádný návod 
k tomu, aby si úsudek udělali sami. Paní starostka v jednom svém článku mimo jiné napsala: „paměť českého národa je 
velmi krátká“. A má pravdu, proto bych byl rád, kdyby redakční rada uveřejnila alespoň seznam akcí realizovaných 
v minulém volebním období 2006-2010, protože i v té době se udělalo dost, co stojí za připomenutí. 

Děkuji, V. Černín 
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Plnění volebního programu za období 2006 – 2010  
(výpis z hodnocení projednaného v ZM 9. 9. 2010) 

 

Rekonstrukce a dostavba stokové sítě, rekonstrukce ČOV – celkové náklady 110 mil. Kč (podíl města: 10 mil. Kč – 
roční splátka 1 mil. Kč), vybudováno 4,8 km nové stokové sítě, 3,7 km rekonstrukce stávající kanalizace.    
Vodovod Staré Město-HTP, sídliště 1. máje – cca 19 mil. Kč (podíl města: 2 mil. Kč), vybudováno 2,5 km 
vodovodních řádů, rekonstruován vodojem u koupaliště a nově vybudován vodojem HTP. 
Rekonstrukce školní stravovny – cel. náklady cca 5 mil. Kč. 
Rehabilitační pracoviště v objektu zdravotního střediska–cel. náklady: cca 600 tis. Kč (podíl města: cca 300 tis. Kč). 
Rekonstrukce televizních kabelových rozvodů – podíl města cca 250 tis. Kč. 
Rekonstrukce kotelen (Kulturní dům, Horní ulice č. 318+319, radnice), celkové náklady: cca 1,1 mil. Kč. 
Zpevnění odstavných ploch, veřejných prostranství – nám. Osvobození, úprava proluky v severní části náměstí, 
odstavné plochy u Mementa Mori, u prodejny JEDNOTA, příjezdová komunikace k domu č. 358 v Jesenické ulici. 
Byla provedena oprava místních komunikací po kanalizaci (Česká, Zemědělská, Horní, Polní, Pionýrská, Smetanova, 
kolem parku u pošty, Kosmonautů) a oprava chodníků (v ul. Horní, Školní, Fučíkova, Jesenická, Bezručova, část náměstí 
Osvobození a chodník proti poště, u zdravotního střediska, u domů č. 14 v Jesenické ulici, 349 a 350 v Pionýrské ul. 
Oprava hřbitovní zdi a vstupů na hřbitov – byly opraveny oba vstupy na hřbitov, urnový háj byl rozšířen o dalších 64 
nových míst a v celém urnovém háji byly rekonstruovány chodníky, celkové náklady: cca 500 000, Kč 
Sportovní areál Staré Město – akce byla realizována s podporou Evropského fondu pro regionální rozvoj ROP Střední 
Morava ve výši cca 4,8 mil. Kč, celkové náklady cca 9 mil. Kč. 
Doplnění zeleně na náměstí a celková úprava parku u pošty v hodnotě cca  500 000,- Kč, byly renovovány obě kašny na 
náměstí, náklady cca 280 000,- Kč.  Výměna autobusových zastávek – náměstí Osvobození, Nová Seninka, Stříbrnice, 
Chrastice, náklady cca 200 000,- Kč. 
Rekonstrukce místního rozhlasu – byla provedena výměna ústředny a oprava stávající sítě ve Starém Městě a ozvučení 
místních částí bezdrátovým rozhlasem, celkové náklady včetně běžné údržby činily cca 300 000,- Kč. 
Rekonstrukce veřejného osvětlení – v Nové Senince probíhá ve dvou etapách. První etapa se uskutečnila v roce 2009 
v hodnotě cca 300 000,- Kč, druhá etapa byla ukončena v dalším roce v hodnotě cca 170 000,- Kč.  
Městské byty–byla provedena výměna radiátorů, termohlavic a ventilů v domech č. 356, 357, 358 a 359 a výměna 
stupaček, odpadů, rozvodu vody a lodžií v domě č. 358. Byla vyměněna okna v DD v ulici Horní 319. Částečně byla 
vyměněna okna a vchodové dveře v domech č. 356, 357, 358 a 359 v Jesenické ulici a byla provedena výměna výtahu 
v domě č. 358 za cenu 1,25 mil. Kč. Opravena byla střecha v DPS. 
V TIC  byla zřízena směnárna a v místní knihovně veřejný internet. 
Postupná rekonstrukce Kulturního domu – je zpracována dokumentace na celkovou rekonstrukci. V roce 2009 bylo 
vybudováno nové sociální zařízení, úprava knihovny, internetové místnosti a zpřístupnění balkonu, celkové náklady: cca 
1,2 mil. Kč, příspěvek z rozpočtu Olomouckého kraje v rámci Programu obnovy venkova: 500 000,- Kč. 
Připravené projekty, případně podklady pro žádosti o dotace: 
- Sběrný dvůr, OPŽP – výzva č. 19 
- MK a parkoviště v Hynčicích p. Sušinou, IPRÚ ROP Střední Morava    
- Oprava chodníků na náměstí, POV 
- PD na revitalizaci sídliště Budovatelů (stará zástavba) 
- PD parkoviště u Kulturního domu 
- Opravy a udržovací práce na objektu „MEMENTO MORI“ 
 
Počátky… 
Při hodnocení naší činnosti v uplynulých 4 letech si dovolím Vám všem připomenout několik akcí, které trochu osvětlí, 
jak a z čeho jsme začínali.  Začátky naší práce nebyly zrovna lehké a jednoduché. Na bankovních účtech zůstaly stěží 
peníze na výplaty a jeden měsíc běžného provozu MÚ. Předání některých dlužných plateb bylo opomenuto. Nad prvním 
rozpočtem jsme strávili několik měsíců, vychytávali „černé díry“, i tak se nám vše napoprvé nepovedlo. Zde je 
připomenutí několika akcí, které jsme dokončovali a tzv. převzali. 
První rozpočet byl sestaven 2011  
 

- Rekonstrukce kotelny školka MŠ – 650 000 Kč nepředáno novému vedení při předání radnice, ani při sestavování 
rozpočtu, zaplaceno nad rámec rozpočtu v roce 2011 jako dluh po bývalém vedení 

- Elektřina v Nové Senince – 170 000 Kč – nepředáno novému vedení při předání radnice, ani při sestavování 
rozpočtu, zaplaceno nad rámec rozpočtu v roce 2011 jako dluh po bývalém vedení 

- PD parkoviště u KD – Projekt nepředán novému vedení při předání radnice ani při sestavování rozpočtu, zaplaceno 
nad rámec rozpočtu v roce 2011 jako dluh po bývalém vedení. 
Projekt na stavbu za 2,10 mil. Kč, je k dispozici na MÚ. Při stavbě se plánovalo vyasfaltovat skoro celou plochu 
u KD. Naše řešení stálo 300 tis. Kč, s větším počtem parkovacích míst a zabralo pouze část plochy a rozšířilo 
komunikaci. Projekt na zpevněnou plochu stál 8 tis. Kč. 
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- Sběrný dvůr  – projektové podklady byly vypracovány správně. Nechali jsme vypracovat žádost o dotaci a projekt 
byl v následujícím období realizován. V místě plánované realizace v kasárnách jsme odstranili nehlídanou skládku, 
která se tam v minulých letech objevila v hodnotě cca 300 tis. Kč 

- Rekonstrukce školní stravovny- od počátku jsme řešili nefunkčnost klimatizace školní stravovny, bohužel vždy 
nám bylo řečeno, že byla udělána dle projektu, takže reklamace nebyla možná, i když kuchařky na sebe přes páru 
v některých obdobích neviděli. Nakonec se nám tato situace podařila vyřešit. O hodnotě proinvestované částky bych 
pouze spekulovala.  

- MK Hyn čice – podklady byly neúplné, nepřipravené, nezpracované, vše se muselo od počátku dělat znovu. Stálo 
nás to stovky tisíc navíc. Stavební projekt byl špatný – vedl po cestě jiného majitele, měl jinou délku, než měla 
komunikace v našem vlastnictví. Parkoviště bylo naplánováno jen na 200 m2 a tento indikátor již nešel změnit! 
Měnili jsme firmu, která administrovala výběrové řízení. A protože nebyla schopná to dokončit a díky její špatné 
práci nám jednou byla dotace zamítnuta, takže jsme vše dělali znovu. Peníze vynaložené za projekty této firmě, jež 
byla vybrána v letech 2006 -2010, nebyly uznány, protože ROP považoval výběrové řízení za zmanipulované, to 
samé se stalo u původního projektu!! 

- Revitalizace chodníků náměstí – byla uskutečněna v období, kdy se konala stavba sběrného dvora, zaplatili jsme 
a dokončili.  

- Memento Mori  – již po několikáté byla připravena projektová dokumentace, kterou jsme aktualizovali. Žádali jsme 
o dotaci a neuspěli. 

- Sportovní areál –cca 10 mil. Kč , cca 4,5 mil.  dotace a zbývající část investice byla financována ze zdrojů města, 
z peněz daňových poplatníků a v rámci dotace zde byla povinnost zřídit pracovní místo na 5 let za jasně určených 
platových podmínek. Nebyly jasně stanovené podmínky pro využívání fotbalového hřiště, což se řeší doposud– 
„velmi výhodná dotace“ pro město, myslím si, že každý z nás si to dokáže spočítat. 

- Výměna zastávek – velmi výhodná akce, kdy se do horské oblasti daly skleněné zastávky, možná proto, že se 
bývalé vedení těchto obyvatel ptalo, co by bylo lepší? Již delší dobu z místních částí zaznívají připomínky k tomu, 
jak dobrý to byl nápad, zvlášť v zimním období. Obyvatelé nás žádají o výměnu za dřevěné. 

To je prosím pouze připomínka některých akcí, které jsme převzali a museli bohužel ještě dopracovávat 
a dokončovat, ne vše se nám podařilo vychytat. Minulé vedení samozřejmě nedělalo jen chyby, ale také dokončilo 
mnoho prospěšných akcí, z nichž největší byla kanalizace a vodovody a následné úpravy komunikací a chodníků 
po dokončení akce. Bohužel tehdy někdo z vedení města zapomněl pohlídat napojení některých domů v majetku 
města na kanalizaci.         Ing. Pichová Vlasta, starostka 
 

Otevírací doba Otevírací doba Otevírací doba Otevírací doba     
Turistického informačního centraTuristického informačního centraTuristického informačního centraTuristického informačního centra    

1.10.2014 – 31.5.2014 
Po, Út, St, Pá: 8-12 a 13-17 hod 
Čt: 8-14 hod 
So: 8-12 hod 

    

NABÍZÍME  
zprostředkování nákupu satelitního zboží. 
Montáže, rozvody, servis DVB-S satelitních 
sestav a pozemního Terrestrialního DVB-T 
vysílání. Doladění stávajících parabol. 

Naladění nových programů 
a poradenství. 

Specializované fórum 
zabývající se satelitní 

problematikou naleznete na 
webu www.satdigitalne.cz. 

Kontakt: 737 537 353 

 
Nově otevřená 

služebna Policie ČR 
 

V září byla uzavřena smlouva mezi 
Městem Staré Město a Policií ČR o 
výpůjčce kancelářských prostor přímo 
v budově radnice. 

 
Nová služebna Policie zde slouží podle 
potřeb občanů Starého Města již od září 
tohoto roku! 

 
Doufáme, že tak přispějeme 
k bezpečnějšímu městu… 

 
MěÚ 
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… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas… 

V tomto čísle Zlatého rohu Vám nabízíme pohledy do nedávné minulosti… jak asi naše městečko působilo na turisty? 
…ještě stále máte pocit, že „se nic neudělalo?“ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Mezinárodní výstup na Králický Sněžník a 25. Pochod k5. Mezinárodní výstup na Králický Sněžník a 25. Pochod k5. Mezinárodní výstup na Králický Sněžník a 25. Pochod k5. Mezinárodní výstup na Králický Sněžník a 25. Pochod k
První sobotu v září se již tradi
republiky. O tom, že naše krásná hora 
obdivovatelů, nás přesvědčil
Zahájení proběhlo ve Stříbrnicích za ú

ruchu a Společnosti pro Moravu a Slezsko. Návšt
s propagačními materiály našeho m
Pan starosta ze Stronie Slaskie p. Zbigniew Lopu
plánované věže na Králickém Sn
krátkém zahájení už jsme se mohli všichni vydat na cestu, která vedla p
V odbočce do Sedla pod Králickým Sn

a polskými „ponczky“.  
Po sladkém občerstvení nás čekaly poslední 3
kolem sošky Slůněte, Pramene řeky Moravy, které je 
místem Moravanů, až na samotný vrchol. Po cest
provázel horský skřítek – duch Králického Sn
přebývá na hoře „Srázné“ a jehož jméno návšt
možnost cestou vyluštit. Byla to těžká tajenka, ale m
úspěšné luštitele. Prvních deset správných odpov
odměněno volnými vstupenkami do Medvě
Společné setkání na vrcholu Králického Sně
za účasti pana místostarosty Gminy Stronie Slaskie 
p. Dariusze Chromce a ředitelky SPA a Jaskinia 
Niedzwiedzia p. Renaty Nowak, zástupců

Město, zástupců Jeseníky sdružení cestovního ruchu p. Ing. 
Andrei Závěšické – ředitelky sdružení a p. Lenky Dusové a široké ve
připravili naši polští partneři v duchu své tradice 
Pohoří Králického Sněžníku má celou řadu zvláštností 
1000m a vyšší, říká se mu také  Vrchol tří mo
se rozlévá do tří moří – Severního, Baltského a 
Moravy a Kladska. Samotný vrchol má charakter náhorní plošiny a každý, kdo sem vystoupá
může nerušeně odpočívat a kochat se krásnými v
Její význam pro nás je nepopsatelný. Proto milujme naši krásnou horu a pe
Poděkování patří všem, kteří na projektu spolupracovavali:
Zástupcům a pracovníkům Města Staré M
cestovního ruchu, Lesům ČR, Společnosti pro Moravu a Slezsko, firm

za výtvarný návrh Moravy, regionálním výrob
patří mým spolupracovník
a pracovní nasazení p
Z cesty na Králický Sn

Olomouc. Tímto dě
vystoupili až na samotný vrchol
Kamera byla dob
kině a zkrácená verze bude k
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA M ĚSTA A RADY MĚSTA 
Usnesení z 23. zastupitelstva města konaného dne 11. 9. 

2014 v malém sále Kulturního domu Staré Město 
Usnesení č. 342/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: program 23. zasedání zastupitelstva města Staré 
Město navržený radou města, doplněný o:        
Usnesení č.  343/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: ověřovatele zápisu:  Jiří Matouš, Lukáš Koreš 
Usnesení č. 344/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje:návrhovou komisi ve složení: předsedkyně Jitka 
Tříletá, členové Alena Windová, Radek Nožička 
Usnesení č. 345/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: rozpočtová opatření: 
příjmy: 
Položka - název Schválený 

rozpočet 
v Kč 

Skutečnost 
v Kč 

Rozpočtová 
změna v Kč 

4116 příj.transf.ze 
SR-VPP 

116 700 663 700 547 000 

4223 
invest.příj.transfery 
od reg.rad 

0 8 500 222 8 500 222 

FINANCOVÁNÍ    
8114 úhr.spl. úvěru 
MK Hynčice pod 
Sušinou 

0 -8 500 222 -8 500 222 

5115 změna 
fin.prostř. na 
běž.účtě 

4 000 000 7 000 000 3 000 000 

CELKEM 4 116 700 7 663 700 3 5417 000 
výdaje: 
Položka - název Schválený 

rozpočet v 
Kč 

Skutečnost 
v Kč 

Rozpočtová 
změna v Kč 

6171 5171 VS - 
opravy 

4 676 000 3 336 000 -1 340 000 

3322 6121 
Zpřístupnění věže 
radnice 

0 1 340 000 1 340 000 

6171 5171 VS 
opravy – obř. síň 

3 336 000 2 336 000 -1 000 000 

3639 5213 
Příspěvek SMPS 
s r.o. 

2 500 000 0 -2 500 000 

2112 5171 Opravy 
MK Chrastice, 
Kunčice, St. Město 

0 1 500 000 1 500 000 

Z toho:    
- Chrastice   300 000 
- Kunčice   300 000 
- Hasiči   299 183 
- Nádražní   500 000 
- ostatní   100 817 

3639 5011 Mzdy 
pracovníků BMH 

0 1 300 000 1 300 000 

3639 5021 MH 
doh. o prov. práce 

0 300 000 300 000 

3639 5139 
Materiál MH 

0 400 000 400 000 

3639 5169 
Služby MH 

0 500 000 500 000 

3639 5171 Opravy 
MH 

0 2 500 000 2 500 000 

Z toho:     
- Oprava fasády 

domu č. p. 319 
  345 951 

- Okna domu č. p. 
318 a 359 

  500 000 

- Oprava střechy 
domu č. p. 319 

  250 000 

- Oprava 
chodníků ul. 
Jesenická, 
Hanušovická, 
Smetanova, sídl. 
Budovatelů, 
Pionýrská 

  1 000 000 

 Oprava záchodů 
v ZŠ č. 77 

  404 049 

CELKEM 10 839143 14 386 143 3 547 000 
Usnesení č. 346/2014: 
zastupitelstvo města Staré Město schvaluje: z důvodu 
bezpečnostní situace ve městě zpracování podkladů pro 
zabudování kamerového systému 
Usnesení č. 347/2014: zastupitelstvo města SM ruší usnesení: 
a) č. 315 – 2/2014 - prodej části pozemku p.č. 1600/4, k.ú. 
Chrastice žadateli Z. B. 
b) č. 315- 6/2014 – prodej části pozemku p.č. 1041/1, k.ú. 
Staré Město pod Králickým Sněžníkem žadateli Z. N.  
c) č. 333 – c/2014 – prodej části pozemku p.č. 1053/1, k.ú. 
Staré Město pod Králickým Sněžníkem žadateli J. K. 
d) č. 333 – d/2014 – prodej části pozemku p.č. 1925/1, k.ú. 
Chrastice žadatelce P. H. 
e) č. 278 – b/2013 – prodej částí pozemku p.č. 1053/1, 
1053/17, 1053/18, k.ú Staré Město pod Králickým  
Sněžníkem žadateli K. R. 
f) 333 f)/2014v části týkající se pozemků v k.ú. Nová Seninka  
Usnesení č. 348/2014: 
zastupitelstvo města Staré Město schvaluje: 
změnu usnesení č. 315 – 7/2014 ze dne 11.4.2014  v části 
týkající se vzájemného finančního vyrovnání vzhledem 
k tomu, že rozdíl ve výměrách  pouze 117 m2 (dle výměr 
stanovených schváleným GP) strany se dohodly, že si  
vzájemně nebudou nic finančně vyrovnávat vzhledem k tomu, 
že výměry směňovaných nemovitostí jsou prakticky shodné 
Usnesení č. 349/2014: 
zastupitelstvo města Staré Město neschvaluje: 
a) změnu usnesení č. 315 – 1/2014  v části týkající se 
stanovení kupní ceny pozemku dle GP p.č. 1600/10, k.ú. 
Chrastice, když žadatel P. O. požaduje snížení kupní ceny 
(cena stanovená ZP 174,43,- Kč/ m2) na částku 60,- Kč/ m2  
b) změnu usnesení č. 301 – b/2014 – týkající se změny kupní 
ceny pozemků p.č. 746/2 a p.č. 747/1, k.ú. Hynčice pod 
Sušinou. Žadatel, který předložil nejvyšší nabídku odstoupil 
od smlouvy (neuhradil kupní cenu) a druhý v pořadí žadatel 
M. K. Zábřeh požaduje snížení kupní ceny předmětných 
pozemků z částky 781.200,- Kč na částku 560.000,- Kč 
Usnesení č. 350/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: prodej pozemku p.č. 1390 v  k.ú. Kunčice pod 
Králickým Sněžníkem, když na základě dohody žadatelů bude 
provedeno geometrické rozdělení pozemku a následně 
jednotlivé části odprodány. 
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Cena bude stanovena v souladu se zákonem na oceňování 
majetku, když se jedná o pozemek, pro který nemá město 
vlastní využití. Pozemek je předmětem nájmu. Žadateli 
o prodej jsou J.B. a Ing. J.K.  
b) prodej pozemku p.č. 1123/5 v k.ú. Hynčice pod Sušinou. 
Jedná se o pozemek sloužící jako přístup k nemovitostem 
žadatelů (bývalá RCH SPŠ Mohelnice). 
Cena bude stanovena v souladu se zákonem na oceňování 
majetku, když se jedná o pozemek, pro který nemá město 
vlastní využití a který navazuje na pozemky žadatelů 
a slouží jako přístup k nemovitostem v jejich vlastnictví. 
Žadateli o prodej jsou manželé P. a Ing. K. P. 
c) nákup pozemků z majetku společnosti Úsovsko, a.s. se 
sídlem Klopina v k.ú. Nová Seninka za 70% ceny dle ZP a to: 
p.č. 2432 –  cena 128.600,-  Kč, p.č. 2443/4 – cena 2.037,- Kč 
Z původního usnesení, které bylo na dnešním jednání 
zastupitelstva města zrušeno, došlo k vynětí některých 
pozemků, které byly nabídnuty soukromému vlastníku.  
Usnesení č.351/2014: zastupitelstvo města SM neschvaluje: 
prodej pozemku p.č. 132 v k.ú. Staré Město pod Král. Sn.  
Usnesení č. 352/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: dodatek č. 2 ke smlouvě o výpůjčce ze dne 
14.12.2006, kde se mění hodnota oprav a údržby majetku ve 
výši do 100 tis. Kč z původních 20 tis. Kč  
Usnesení č. 353/2014:  zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: změnu zakladatelské listiny společnosti 
Staroměstská provozní společnost s r.o. se sídlem nám. 
Osvobození 166, 788 32 Staré Město tak, že se články I. až 
XIV. nahrazují články I. až XII. v předloženém znění dle 
zákona o obchodních korporacích a stanoviska notářky 
Usnesení č. 354/2014:  zastupitelstvo města Staré Město bere 
na vědomí: Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly 
provedené na základě pověření zřizovatele města Staré Město 
v Základní škole a Mateřské škole Staré Město, okres 
Šumperk, se sídlem Nádražní 77, 788 32 Staré Město    
Usnesení č. 355/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: prodloužení lhůty splatnosti úvěru místní 
komunikace Hynčice pod Sušinou do 31.03.2015 
Usnesení č. 356/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: odkoupení 71 % podílu domu č. p. 359, nám. 
Osvobození, Staré Město bez zástavních práv od společnosti 
BIOVIVA s r. o. Staré Město za cenu 3 300 tis. Kč a úhradu 
daně z nabytí nemovitých věcí městem 
Usnesení č. 357/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2014 o regulaci 
hlučných činností  
Usnesení č. 358/2014: zastupitelstvo města Staré Město 
schvaluje: stavbu pomníku padlým a nezvěstným místním 
občanům v 1. světové válce, kdy cena a vzhled budou 
odsouhlaseny zastupitelstvem města  
Usnesení č. 359/2014: zastupitelstvo města Staré Město bere 
na vědomí: zprávu o činnosti rady města od posledního 
zasedání zastupitelstva konaného dne 30. 6. 2014 
Usnesení z 89. zasedání RM Staré Město ze dne 20.08.2014 
1307) RM jednomyslně schvaluje smlouvu o zajištění 
zpětného odběru a využití odpadů z obalů včetně dodatku 
č. 1 k předmětné smlouvě zmocňující k provádění některých 
povinností plynoucích ze smlouvy společnost SITA CZ a.s.  
1308) RM jednomyslně schvaluje příspěvek na zajištění 
činnosti Mamutího tábora společností GAICO GROUP 
v částce 4.000,- Kč s podmínkou doložení seznamu účastníků 
všech turnusů. 

1309) RM jednomyslně schvaluje prodloužení začátku doby 
nočního klidu dne 29.8.2014 do 03.00 hodin z důvodu 
pořádání koncertu v restauraci U Huga. 
1310) RM bere na vědomí žádosti o přidělení městských bytů 
s tím, že v současné době město nemá k dispozici žádný 
volný byt. 
Žadatel A. D. bude zařazen do seznamu uchazečů. Žadatelka 
R. H. bude vyrozuměna. 
1311) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu části 
pozemku p.č. .1008/1 o výměře 302 m2 , k.ú. Staré Město pod 
Kr. Sněžníkem za účelem zřízení zahrádky. 
1312) RM bere na vědomí žádost o udělení výjimky z místní 
úpravy silničního provozu na PK č. 446 – hranice PR s tím, že 
žadatel se se žádostí musí obrátit na vlastníka komunikace, 
kterým je Olomoucký kraj. 
1313) RM nedoporučuje ZM ke schválení prodej pozemku 
p.č. 132, k.ú. Staré Město pod Kr. Sněžníkem.  
1314) RM bere na vědomí žádost o snížení kupní ceny za 
pozemek dle GP p.č. 1600/10, k.ú. Chrastice s tím, že žádost 
bude předložena ZM k projednání. 
1315) RM bere na vědomí nabídku společnosti ASI 
Mohelnice na IT produkty s tím, že město objednává modul 
„Vazba DDP na SW Bytové hospodářství Starlit s.r.o“ 
k zajištění propojení bytové evidence s účetním programem 
města. Cena je 24.000,- Kč (bez DPH). 
1316) RM jednomyslně schvaluje souhlas s napojením 
nemovitosti na pozemku p.č. st. 30/1, k.ú. V. Vrbno na MK 
na pozemcích p.č. 1069/14, 1069/2. 
1317) RM jednomyslně schvaluje pronájmy nemovitostí: 
Pozemky p.č. 1053/20 a p.č. 1053/21, k.ú. Staré Město pod 
Kr. Sn. – za účelem chovu drobného zvířectva, žadatel J. J. 
Pozemek p.č. 1041/1, k.ú. Staré Město pod Kr. Sněžníkem – 
za účelem chovu hospodářských zvířat, žadatel R. N. 
Pozemek p.č. 943, k.ú. Staré Město pod Kr. Sněžníkem – za 
účelem pastvy hospodářských zvířat, žadatel M. P. 
1318) RM jednomyslně schvaluje podání žádosti o převody 
pozemků z majetku státu (SPÚ) s tím, že nejprve bude 
prověřena možnost převodu (úplatný, bezúplatný) a dle 
vyjádření SPÚ bude následně podána žádost o převod. 
Konečné schválení bude projednáno v ZM. 
Jedná se o pozemky v intravilánu města – p.č. 127, 2221 
a p.č. 214/1. 
1319) RM jednomyslně schvaluje nabídku společnosti PROFI 
ROOF CZ s.r.o. na zajištění opravy havarijního stavu střechy  
domu č.p. 319, ul. Horní za cenu 227.045,- Kč (bez DPH). 
1320) RM jednomyslně schvaluje na základě předložených 
cenových nabídek opravy komunikací následovně: 
Komunikace Kunčice – oprava výtluků – společnost 
ROADMEDIC – cena 294.300,- Kč (bez DPH) – nejnižší 
cena (cena za tunu 3.270,- Kč – požadované množství 90 tun) 
Komunikace Chrastice – celoplošná oprava v délce 450 m – 
společnost ROADMEDIC – cena 298.620,- Kč (bez DPH) – 
nejnižší cena. 
1321) RM jednomyslně schvaluje na základě informací 
ředitele ZŠ a MŠ zapojení školy do projektu „Tablety do 
škol“.  
1322) RM jednomyslně schvaluje přidělení volného bytu 
v DPS pro p. F. 
1323) RM jednomyslně schvaluje na základě předložených 
cenových nabídek opravu východní strany budovy ZŠ – 
společnost Martin Markuš – 2M za cenu  299.833,-Kč (bez 
DPH). 
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1324) RM jednomyslně schvaluje realizaci oprav chodníků ve 
městě v délce cca 500 m, když na základě cenové nabídky 
realizaci vlastních prací provede společnost M. Hanák-J. 
Majdiak za cenu 282.500Kč. Materiál bude zakoupen městem 
a ve výše uvedené ceně je pouze provedení vlastních prací.  
1325) RM jednomyslně schvaluje na základě předložené 
cenové nabídky výrobu info tabulek. Výrobu zajistí 
společnost PRINTIMA. Vnitřní tabulky – cena: Sestava IN 
DOOR – 1 ks - 548,- Kč + přiobjednání 1 ks (jmenovka pro 
MBH) Sestava IN DOOR – 4 ks – 796,- Kč. Vnější tabule–
cena: Tabule 40 x 60 cm–Dibond zlatý brus, cena 3 245,-
 Tabulka 20x10 cm-Dibond zlatý brus, cena 378,-1326) RM 
jednomyslně schvaluje platový výměr pro ředitele ZŠ a MŠ 
Staré Město – zpracován v souladu  s platnou legislativou 
(NV č. 564/2006 Sb. Zákon č. 262/2006 Sb.). 
1327) RM doporučuje ZM ke schválení žádost o opravu 
sociálního zařízení ZŠ v budově č.p. 77 s tím, že se jedná 
o havarijní stav. Předpokládaná realizace v období 27. – 
31.10.2014. Náklady budou hrazeny z rozpočtu města. 
1328)  RM bere na vědomí: 
- informaci o plnění usnesení, nabídku na provoz profilu 
zadavatele – město má zajištěn funkční provoz, výroční 
zprávu společnosti Diakonie Broumov,  informaci o konání 
kontrolního dne stavby„Úprava čelní fasády ZŠ“ dne 
21.8.2014v 11.00 hodin s tím, že vzhledem k nemoci TDI se 
kontrolní den uskuteční pouze za přítomnosti zástupce města 
a projektanta, informaci Koordinátora integrovaného 
dopravního systému Ol. kraje k připomínkám občanů 
a organizacím k návrhu jízdního řádu 2014/2015, informaci 
o zahájení projednávání změny č. 1 ÚP obce Šléglov, 
informaci o termínu veřejného projednávání ÚP města 
Hanušovice dne 1.10.2014, informaci o zahájení exekučního 
řízení proti dlužníkům na nájemném, informaci o slavnostním 
zahájení školního roku pro prvňáky a rodiče dne 1.9.2014 
v 08.00 hodin v malém sále KD, informaci o organizaci 
školního roku 2014/15 a protokol o výsledku veřejnosprávní  
kontroly z pověření zřizovatele 
Usnesení z 90. zasedání RM Staré Město ze dne 02.09.2014 
1329) RM jednomyslně schvaluje souhlas se zvláštním 
užíváním MK 2c na pozemku p.č. 3244/14, k.ú. Staré Město 
pod Kr. Sněžníkem z důvodu zřízení vodovodní přípojky. 
1330) RM se zabývala vytvořením pravidel pro pronájmy 
městských pozemků s tím, že do příštího zasedání RM budou 
připraveny seznamy pozemků vhodných k pronájmu dle 
jednotlivých k.ú s tím,že následně bude dořešeno,za jaké ceny 
se budou vybrané pozemky pronajímat i způsob pronájmu. 
RM ukládá připravit podklady pro projednání v RM. 
1331) RM jednomyslně schvaluje navržený program jednání 
ZM s tím, že členové RM neměli k navrženým bodům 
programu žádné připomínky. 
RM ukládá program jednání předložit ZM ke schválení. 
1332) RM doporučuje ZM ke schválení novou OZV týkající 
se regulace hlučných činností.  
RM ukládá OZV předložit ZM ke schválení. 
1333) RM jednomyslně schvaluje svolání schůzky se zástupci 
správních orgánů k situaci v ul. Hornické a Horní, k níž došlo 
prodejem nemovitostí v uvedených lokalitách, které jsou 
využívány jako ubytovny pro nepřizpůsobivé občany. RM 
ukládá schůzku svolat. 
1334) RM jednomyslně schvaluje postup v jednání s LČR 
týkající se hospodaření na pozemcích, které jsou předmětem 
žaloby o vyklizení tak, že vyjádření souhlasu bude společnosti 
LČR potvrzeno až po předložení „Dohody o hospodaření“. 

RM ukládá po předložení dohody schválené RM souhlas vydat.                                       
1335) RM projednala cenové nabídky na výstavbu památníku 
padlým u budovy ZŠ s tím, že cenové nabídky budou 
předloženy ZM ke schválení. 
RM ukládá cenové nabídky předložit ZM ke schválení 
v rámci schvalování realizace výstavby památníku. 
1336) RM bere na vědomí informaci o vynětí některých 
komunikací schválených k nákupu do majetku města od 
společnosti Úsovsko a.s.  
RM ukládá prodej předložit ZM ke schválení. 
1337) RM jednomyslně schvaluje ředitelské volno v ZŠ a MŠ 
Staré Město dne 10.9.2014 vyhlášené z důvodu celoplošného 
přerušení dodávky el. proudu ve Starém Městě. 
RM ukládá ředitelské volno vyhlásit. 
1338) RM se zabývala požadavkem klubu turistů z Polska, 
který se týkal vystavení kopie historické pamětní desky, jejíž 
originál se původně nacházel v aule bývalé rozh. na Král. Sn. 
RM ukládá kopii pamětní desku dohledat a vystavit 
v prostorách radniční věže. 
1339) RM jednomyslně schvaluje vydání souhlasu se stavbou 
MVE pro žadatele B.W. s podmínkou,že stavba nebude 
v rozporu s platným ÚP města St. Město.RM ukládá souhlas 
s podmínkou vypracovat jako podklad pro stavební úřad. 
1340) RM bere na vědomí žádost o snížení kupní ceny 
pozemků p.č. 746/2 a p.č. 747/1, k.ú. Hynčice pod Sušinou 
z částky 781.200,- Kč (v nabídkovém řízení) na částku 
560.000,- Kč. RM ukládá žádost s negativním stanoviskem 
RM předložit ZM k projednání. 
1341) RM bere na vědomí cenovou nabídku společnosti 
TESPO na provedení rekonstrukce sociálního zařízení v ZŠ 
s tím, že nabídka bude předložena ZM ke schválení. 
RM ukládá nabídku předložit ZM ke schválení. 
1342) RM bere na vědomí žádosti o přidělení bytů z majetku 
města s tím, že žadatelů budou zařazeni do seznamu uchazečů 
o městské byty. 
RM ukládá žadatele zařadit do seznamu uchazečů o městské 
byty a o zařazení do seznamu je vyrozumět. 
1343) RM jednomyslně schvaluje  žádost o změnu nájemní 
smlouvy na byt v domě č.p. 400 – původní nájemce K. P. – 
nový nájemce M. T. (z důvodu rozvodu manželství). 
RM ukládá změnu provést. 
1344) RM jednomyslně neschvaluje žádost o pronájem 
pozemku p.č.847/1, k.ú. Staré Město pod Králickým 
Sněžníkem z důvodu, že pronájmem by došlo k omezení 
přístupu k ostatním nemovitostem v dané lokalitě. 
RM ukládá žadatele vyrozumět. 
1345) RM jednomyslně schvaluje změnu směrnice č. 2/2012, 
konkrétně čl. 5 písm.a) následovně: 
Výzva k předložení nabídek nejméně třem dodav., u zakázek 
převyšujících částku 500.000Kč (bez DPH) zveřejnění výzvy 
na profilu zadavatele. RM ukládá směrnici upravit. 
1346) RM jednomyslně schvaluje cenovou nabídku 
společnosti Dimense na zpracování vizualizace fasád u těchto 
budov:Kino Sněžník – částka 12.000,- Kč, bytové domy sídl. 
Budovatelů č.p. 49, 50, 51, 54, 60, 62 – částka 18.000,- Kč 
RM ukládá provedení vizualizace objednat. 
1347) RM bere na vědomí: informaci o plnění usnesení,  
informaci o zahájení exekučního řízení s dlužníky města, 
informaci starostky města o pořádání akce „Výstup na KS“, 
která se uskuteční dne 6.9.2014, informaci právní zástupkyně 
města týkající se vydání platebních rozkazů na úhradu 
pohledávek města. 
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Volby do zastupitelstev obcí 10.10. Volby do zastupitelstev obcí 10.10. Volby do zastupitelstev obcí 10.10. Volby do zastupitelstev obcí 10.10. ----    11.10.201411.10.201411.10.201411.10.2014    
PODĚKOVÁNÍ   
Vážení občané, dovolte mi několik závěrečných poděkování 
lidem, kteří mi po celou dobu mého volebního období 
pomáhali, podporovali mě a v době mé nepřítomnosti mě 
plně zastupovali. Ráda bych největší poděkování vyjádřila 
samozřejmě mé rodině. Děkuji mému muži, že to se mnou 
vydržel, nevzdal to a za všech okolností mě podporoval. 
Z důvodů práce pro město a časově náročného podnikání, 
které jsem dělala po večerech, jsme společného času za ty 
4 roky strávili velmi málo. Když jsme byli spolu, tak jsme 
donekonečna diskutovali nad problémy města. Rodinné 
problémy jsme odsouvali a řešili velmi málo, a on mi i přesto 
trpělivě naslouchal, vždy stál pevně po mém boku, byl a je 
mou obrovskou oporou. Děkuji mým dětem, rodičům, 
bratrům a jejich rodinám za to, že vydrželi psychický tlak 
a negativa, která jsou s výkonem této funkce spojené, a velmi 
těžce se na ně zvyká. Děkuji jim za podporu a za to, že mě 
vždy bránili a obhajovali. Děkuji, že přes počáteční nedůvěru, 
zda to ustojíme, nám nyní vyjadřují obrovskou podporu, 
a i přes negativní zprávy a pomluvy, které jim byly oklikou 
sdělovány, stojí pevně po mém boku a podporují mou volbu 
zkusit pokračovat i v dalším volebním období. Vážená a milá 
rodino, velmi si Vaší podpory vážím a ještě jednou obrovské 
díky za trpělivost! 
 

Další poděkování bych chtěla směřovat několika členům rady 
města. Největší poděkování si zaslouží pan Jiří Matouš a jeho 
žena Jitka. Děkuji jim oběma, že negativní kampaň, kterou 
(dle mého názoru) vůči panu Matoušovi někdo plánovaně 
rozjel, a to bez jakýchkoliv příčin a důkazů, vydrželi 
a nevzdali to.  Děkuji mu za to, že veškerý volný čas 
v předcházejících 4 letech věnoval městu, bez nároku na 
zvláštní odměnu, ale přitom svou práci odvedl s 1000 % 
nasazením. Velmi děkuji jeho ženě za trpělivost. Děkuji jí za 
to, že vydržela naše nekonečné diskuze nad stavem města, 
budov, vymýšlením plánů, co a jak zlepšit a že se se mnou 
doposud přátelí a nevzdala to s námi. Děkuji mu za to, že 
řešil problémy města a vymýšlel nápady, jak pomoct k jeho 
čistotě, údržbě, jak spravit budovy, jak volné budovy využít, 
jak získat pro město co nejvíce prostředků, jak pomoct městu 
ušetřit a těchto nápadů měl obrovské a nepřeberné množství, 
které bylo chvílemi i nutné korigovat. Neměl čas na své 
podnikání, nehrál místo účasti na radě a zastupitelstvu tenis 
na rozdíl od jiných, ale i přes nekonečné a ničím nepodložené 
pomluvy, urážky, zlobu a osočování se věnoval městu. 
Děkuji mu, že to se mnou nevzdal a vydržel nenávistnou 
kampaň, která se v závěrečné fázi volebního období 
rozpoutala a že to se mnou zkusí ve volbách ještě jednou a že 
na situaci ve městě nezanevřel a pořád chce jeho obyvatelům 
pomáhat. Děkuji mu za to, že mě i v době mé nepřítomnosti 
v letošním roce zastupoval, aniž by musel.  Jeho práce 
i nápady upřesněné mými ekonomickými zkušenostmi 
přinesly městu největší úspory. Děkuji Jiří, a chci ti sdělit, že 
bez tebe a tvých nápadů si nedokážu svou další práci pro 
město představit.   
 

Poděkování bych také ráda směřovala k panu Korešovi a jeho 
ženě. Nebudu zde znovu zmiňovat práci, kterou odvedl při 
zjišťování historického majetku, vynikající práci při rapidním 
zlepšení hospodaření v městských lesích, a to chci zdůraznit, 
že hospodařil na stejných hektarech, jak předcházející pan 

hajný. Jeho práce při hospodaření v lesích konečně po letech 
dovedla podnikání města do plusových čísel. Ráda bych mu 
poděkovala za podporu, nápady, práci, kterou po celou dobu 
odváděl. Děkuji za to, že vždy stál po našem boku a nikdy 
nás neobešel, nezradil a po vzájemných diskuzích jsme se 
vždy dohodli na konečném společném výsledku. Děkuji 
mu za to, že vždy precizně splnil úkol, který mu byl zadán 
a vydržel tlak, který v posledním půl roce na něho byl vyvíjen 
a jeho hlasitost a dravost mládí byla neoprávněně vydávána 
za aroganci a ješitnost. Děkuji mu, že vydržel pomluvy a lži 
o jeho hospodaření v našich lesích a s nádhernou elegancí 
a důstojností je vyvrátil a ustál. Nevadí, že se nedočkal 
omluvy, myslím si, že všichni víme, že i tak byl vítězem. 
Vím, že nemohl odvést tolik práce jako pan Matouš, protože 
byl zaměstnán, ale o cokoliv byl požádán, tak splnil. Děkuji 
Lukáši, a kdykoliv budu moct, tak s tebou budu ráda 
spolupracovat. 
 

Na závěr mého dopisu si dovolím poděkovat paní Jitce 
Tříleté a jejímu muži. Děkuji jim za to, že ustáli s úplně 
nádherným klidem a důstojností veškeré negativní informace 
a pomluvy, které vyplynuly z dané funkce, a vydrželi to se 
mnou. Děkuji paní Tříleté za to, že souhlasila, že bude 
oddávat a zastupuje mě při proslovech, které zvládala 
a zvládá s úplnou dokonalostí a grácií. Troufám si tvrdit, že 
lepšího oddávajícího  jsme v tomto zastupitelstvu nemohli 
najít. Děkuji ji za podporu a za to, že po našem boku po celou 
dobu stála, že nás nikdy neobešla, nezradila a účastnila se 
všech politických jednání, o které jsem ji požádala. Děkuji, že 
plnila bez problémů veškeré úkoly, které ji byly zadány, 
a dokončila je. I přestože byla převážnou část 4letého období 
plně vytížena prací na poště, i tak pracovala s plným 
nasazením a bez problémů a měla 100procentní účast na 
zasedáních rady. Děkuji Jitko, a pokud budu moci, také 
s tebou budu s radostí v budoucnu spolupracovat. 
 

Panu místostarostovi Jaroslavovi Klemsovi  děkuji za 
podporu, i když jen počáteční, toť vše. Bohužel jinak není za 
co děkovat. Žádnou důležitou práci neodvedl, ani si o ni 
neřekl.  Po celou dobu se nezmínil o podpoře fotbalu 
a fotbalového klubu, nezajímal se o vyjasnění vztahů 
a rozvinutí spolupráce města s fotbalovým klubem ve 
sportovním areálu, i když kvůli tomuto byl před 4 roky 
osloven. V období mé letošní nepřítomnosti mě nezastupoval 
a tohle trvalo předcházející 4roky. Totéž platí o panu Michalu 
Klemsovi, ráda bych mu poděkovala, ale bohužel nemám za 
co. Práce ve školské radě, do které se nechal zvolit, se 
neúčastnil, zájem o chod úřadu a města neprojevil, o podpoře 
fotbalu – mimo žádosti o příspěvek na turnaj, se nezmínil. 
 

Ráda bych ještě poděkovala několika lidem ze zastupitelstva. 
Děkuji Radku Nožičkovi, který jako jeden z mála zastupitelů 
se vždy před zastupitelstvem přišel zeptat a probrat materiály 
dodané na zastupitelstvo. Vždy jsme si vysvětlili naše názory, 
nikdy nepřišel na zastupitelstvo nepřipraven. Děkuji Ing. 
Vlastimilu Peštálovi za práci na územním plánu a také on 
vždy probíral materiály zastupitelstva dopředu a nechal si 
některé sporné věci vysvětlit. Jeho pozice a možnost účastnit 
se dění ve městě byla zhoršena jeho prací v Olomouci, ale 
i tak měl větší účast na zastupitelstvu než někteří zastupitelé 
bydlící ve Starém Městě. 
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Dovolím si poděkovat i opozičním zastupitelům – doufám, že 
je tím ve volbách nepoškodím. Děkuji Aleně Windové, že se 
zajímala o práci zastupitele i mimo svou běžnou pracovní 
náplň, i když s některými jejími nápady i organizací práce 
nesouhlasím.  Skutečně ale pracovala a o chod města se 
zajímala. Dovolím si poděkovat panu Václavu Langrovi ml. 
za to, že jako jediný opoziční zastupitel přicházel s nápady 
i mimo zasedání zastupitelstva, že žádal pro obec Chrastice 
některé úpravy, odhalil některé nesrovnalosti při prodejích 
pozemku, projednával sporné materiály do zastupitelstva 
dopředu a chtěl vědět, jak jsme to mysleli a naše názory jsme 
si vyjasnili. Ano, i těmto lidem děkuji. 
 

Vážení občané, pro mě to byly nejzajímavější a nejtvrdší 
4 roky života. Díky špatným zkušenostem jsem se až do 
poslední chvíle rozhodovala, zda znovu kandidovat, nebo ne. 
Důvodem mé volby bylo i to, že se nám plno věcí nepodařilo 
dokončit nebo rozjet (cyklostezka, rybníky, územní plán) 
a rádi bychom splnili sliby, které jsme dali a kvůli kterým 
jsme do toho před 4 lety vstoupili. Během uplynulých let 
jsem se setkala s mnoha zajímavými lidmi, upevnila se 
skutečná přátelství, získala jsem nové známé a přátele, jiný 
náhled na chod města i úřadu, na politiku a její zákulisí, 
setkala jsem se také s velkou záští i nenávistí, na což jsem 
nebyla zvyklá. Nevadí, každá životní zkušenost, i ta špatná, je 
do budoucna dobrá. Práce pro město byla velmi zajímavá 
a pestrobarevná. Jediné, co mě trápilo a trápí je velmi malá 
pružnost při rozhodování, které bylo závislé na lhůtách rady, 
zastupitelstva, státní byrokracie. Na tohle jsem si nikdy 
nezvykla.   Při vstupu do politiky jsem byla hrozně naivní 
a myslela si, že naše opravy bytového fondu, cest, parkovišť 
atd. musí brát 100% obyvatel dobře, prostě jsem nepochopila, 
že „není člověk ten, aby se zavděčil lidem všem“. Nedošlo 
mi, že mnoho vazeb v našem městě není o tom, co je dobré a 
prospěšné, ale o tom, kdo to vymyslel a kdo to zadal. Bohužel 
tenhle přístup se nám změnit nepodařilo. Dnes již vím, že je 
pro další práci důležité, jak si sestavíte radu a jakého se Vám 
podaří navolit místostarostu. Tahle volba pak určuje Vaši 
práci do budoucna a na ní záleží, zda budete na všechno sám, 
anebo budete mít tým lidí, kteří Vám kdykoliv pomohou, 
budou vzájemně spolupracovat, anebo zda budou pouze 
pobírat odměny a povezou se na Vašich zádech. Omlouvám 
se všem, které jsem během těchto let nechtěně urazila, na 
které jsem zvýšila hlas, bohužel mám výbušnou povahu, a ta 
se velmi těžko krotí, zvlášť když bráním rodinu, přátele 
a kamarády, tohle je moje největší chyba. 
 

Závěrečné poděkování patří novému tajemníkovi panu 
Mrázkovi, jehož práce se s bývalým tajemníkem nedá 
srovnat. Vyřizování záležitostí se zkrátilo z roků na dny. 
Úřad a úřednice pod jeho vedením pracují bezvadně, 
dokumenty se neztrácí, jeho rady jsou k nezaplacení. Co se 
týče chodu úřadu, tak po počátečních problémech, které jsme 
si s některými vyjasnili, nemám nejmenší připomínku k práci 
městského úřadu a jeho úředníků i zaměstnancům. Těmto 
lidem velmi děkuji za podporu a odvedenou práci a vím, že 
do budoucna budu práci úředníků, zaměstnanců i práci 
starosty vnímat již jinak. 
 

 Na závěr Vás žádám jako volič, který je již seznámený 
s prací tohoto zastupitelstva a také roky zpátky nevěděl, jak 
tito lidé pracují a kde končí jejich zájem o chod a prosperitu 
města a volil podle toho, jak je kandidát příjemný a milý. 
Prosím, přemýšlejte nad každým z 15 křížků, který 
zaškrtnete. Zamyslete se nad tím, zda je to člověk, který 

někdy pro město něco udělal, anebo dával pouze plané sliby, 
zda je za ním vidět kus práce ať již v práci, nebo v podnikání, 
protože takhle bude jednat i v zastupitelstvu. Zamyslete se 
prosím, zda Váš kandidát zde nemá pouze trvalé bydliště, ale 
zda zná potřeby obyvatel tohoto města, protože zde žije 
a skutečně bydlí a ví, co tomuto městu a jeho obyvatelům 
chybí. Při své volbě si prosím řekněte, zda Vámi zvolený 
člověk bude mít čas na práci zastupitele, protože pokud ji 
chce vykonávat s nasazením, tak skutečně zabere velké 
množství volného času. Přemýšlejte prosím, zda Vámi 
zakroužkovaný člověk bude díky svým schopnostem důležitý 
pro rozvoj města, zda má vědomostí na to, aby tohle město 
posunul dál, anebo zda je to člověk, který pouze bude 
ovládán, anebo po volbách zasedne v zastupitelstvu, a tím 
jeho práce končí, tak jak se to dělo roky předtím. Nežádám 
Vás tímto dopisem o hlas pro mou osobu nebo naši koalici. 
Žádám Vás, abyste křížkováním stvořili tým s novými lidmi, 
který bude vzájemně spolupracovat, bude přinášet nové 
nápady, diskutovat nad nimi, bude mít elán, vědomosti, chuť 
a nadšení pracovat ve Váš prospěch a další rozvoj města, ne 
pro své soukromé zájmy. Zvolte tým, ve  kterém nebudou 
lidé, kteří zasedají v zastupitelstvu již z doby „národní 
fronty“ a jejich práce pro město vždy skončila zvolením do 
zastupitelstva a za 4 roky v zastupitelstvu řekli 4 věty.  Při 
své volbě mějte na paměti, že starosta by měl být člověkem, 
který bude mít snahu spojit zastupitele ke společné práci bez 
ohledu na to, za kterou stranu kandidují. Vytvořte tým, který 
postupně udělá z našeho města jedno z nejkrásnějších 
horských městeček v Olomouckém kraji, protože tohle město 
i lidé, kteří zde žijí, mají obrovský potenciál, jen je potřeba se 
ho naučit využívat a musí se dát těmto lidem šance a lidé zde 
žijící si to zaslouží. Dejte šanci lidem, kteří přijdou s novými 
nápady a nebudou je kopírovat od jiných, lidem, kteří 
nepodceňují svým programem mentalitu občanů a nedávají 
Vám plané sliby typu zvýšení zaměstnanosti, dodržování 
vyhlášek atd., ale nabízí konkrétní úkoly a nápady, jak co 
zlepšit a Vám nabízí spolupráci nad těmito plány. Dejte hlas 
týmu, který bude natolik silný, že nebude ustupovat zájmům 
soukromých subjektů při zpracování územního plánu, nebude 
lacino rozprodávat pozemky a budovy, nebude v rámci 
územního plánu zvyšovat ceny majetku soukromých 
subjektů, i když budou v rozporu se zájmy a rozvojem města 
a jeho obyvatel. Vytvořte tým, který nedopustí ničení našeho 
přírodního bohatství (lesů) bez potřebného projednání, 
schválení a rozhodnutí města. Stvořte zastupitelstvo, kde se 
nebude bojovat o funkce, pozice, tak jak se to dělo doposud, 
ale naopak zastupitelstvo, které bude vždy a za všech 
okolností hájit a bránit zájmy Vás, občanů a hlavně prospěch 
a zájmy města, nikoliv lobbistů a prospěchářů. Vytvořte tým, 
který tuto práci nebude vykonávat jako přilepšení k důchodu 
anebo z důvodů problémů v současné práci. Zvolte lidi, kteří 
chtějí pracovat. Dejte šanci lidem, kteří mají čas a chuť, i přes 
všechny překážky naplno pracovat pro Vás a pro naše město 
a chtějí dokončit naše plány, bez ohledu na to, kdo je navrhl 
a nechal zpracovat, ale proto, že budou potřebné pro rozvoj 
turistického ruchu města a jeho okolí. Zvolte tým, který bude 
rozhodovat bez ohledu na jména a předsudky s těmito jmény 
spojenými, ale bude mít snahu se vždy domluvit a hlavně se 
nebude bát rozhodnutí.  
 

PŘEJI VÁM VŠEM ŠŤASTNOU RUKU VE VOLBÁCH! 
 

Ing. Vlasta Pichová, starostka města 
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PROGRAMOVÉ PROHLÁŠENÍ KOALICE STRAN SRDCE NA DLANI A VOLBA PRO M ĚSTO  
PRO OBDOBÍ 2014 – 2018 

Vážení spoluobčané,  
protože čtyři roky utekly jako voda a máme za dveřmi nové volby, rádi bychom Vám tím to představili naše kandidáty 
a plány do budoucna. Máme právě za sebou čtyři roky zkušeností a víme, že spousta věcí se nedá jen tak lehce stihnout, 
jak jsme si původně naplánovali. Bylo to způsobeno mimo jiné počátečním nedostatkem financí, z důvodu nerozumně 
nastaveného hospodaření města, převody pozemků, nezískáním, nebo nevypsáním všech dotací, o které bychom měli 
zájem, nedokončenými projekty a v neposlední řadě i ohromnou státní byrokracií. 
 

Srdce na dlani:      Volba pro město: 
1. Pichová Vlasta Ing., 46 let, starostka    1. Tříletá Jitka, 49 let, nezaměstnaná 
2. Matouš Jiří, 57 let, podnikatel    2. Nožička Radek, 40 let, zaměstnanec 
3. Koreš Lukáš, 34 let, THP     3. Peštál Vlastimil, 37 let, THP 
4. Fatura Karel, 52 let, zaměstnanec    4. Michalčáková Markéta, 38 let, THP 
5. Andrešic Roman, 40 let, podnikatel    5. Kolomazník Pavel, 59 let, podnikatel 
6. Bania Marek, 42 let, státní zaměstnanec   6. Karabcová Věra Bc., 29 let, THP 
7. Jurkovič Antonín, 32 let, THP    7. Golíková Jitka, 43 let, THP 
8. Karabcová Hana Mgr., 32 let, rodičovská dovolená  8. Neuman Josef, 53 let, podnikatel 
9. Kišová Taťána, 52 let, zaměstnanec    9. Neumanová Marie, 50 let, podnikatelka 
10. Durďák Emil, 39 let, zaměstnanec    10. Nováková Marta, 37 let, THP 
11. Gábor Roman, 42 let, nezaměstnaný    11. Borbélyová Šárka, 24 let, zaměstnanec 
12. Dohnal Milan, 35 let, podnikatel    12. Man Martin, 36 let, zaměstnanec 
13. Horáčková Jana, 41 let, zaměstnanec    13. Juříčková Jarmila Mgr., 39 let, podnikatelka 
14. Moravčíková Michaela, 27 let, rodičovská dovolená  14. Váňa Vlastimil, 36 let, zaměstnanec 
15. Pich Ivan, 46 let, podnikatel     15. Tříletý Luboš, 54 let, státní zaměstnanec 
 

Spojuje nás však zkušenost s vedením města v posledních čtyřech letech, která je sice nelehká a mnohdy i nevděčná, ale 
bez ní to bohužel nejde. Nebylo by dobré, kdyby naše město zažívalo každé čtyři roky revoluci, pomyslný restart, s cílem 
začít všechno zase znovu, ale pro změnu tentokrát trochu jinak.  To jsme potom pořád na začátku, nikam se neposuneme, 
ničeho nedosáhneme a jedeme takzvaně jenom na půl plynu a se zataženou ruční brzdou. A to si myslíme, že se u nás 
bohužel dělo v minulosti dlouhá léta. 
Spojuje nás také chuť a odhodlání do práce, kdybychom rádi dokončili vše, co máme rozjeté, rozdělané a rozplánované. 
Rozhodně nechceme, abychom vypadali jako naši někteří, teď už skoro, bývalí kolegové – zastupitelé, kteří sedí 
v zastupitelstvu po desetiletí a pasovali se pouze do rolí zvedačů rukou při hlasování.  
ŠKOLA: 
Srdcem každé obce je škola. Pokud se škola v obci neudrží, je obec odsouzena k zániku, či spíše k tomu stát se něčí 
místní částí. Proto tvrdíme, že škola je opravdu základem života a nejlepší investice je do vzdělání. Chceme, aby naše 
škola byla jednou z nejhezčích, nejmodernějších a nejlepších škol v okolí. Aby naši žáci hlásali dobré jméno 
Staroměstska  a škola tak byla atraktivní, cílená a žádaná i pro žáky z okolních obcí. Toho chceme mimo jiné dosáhnout: 
- Zlepšením a rozvíjení komunikací mezi zřizovatelem a školou ve všech oblastech. 
- Podporou při plnění rozpočtu školy a pomocí při získávání nových žáků do MŠ a ZŠ. 
- Podporou vynikajících žáků, ale i žáků sociálně slabších, a to formou vytvoření fondů ve spolupráci města, 

podnikatelů a školy. 
To vše se neobejde bez podpory technické části a zázemí, zde chceme mimo jiné: 
- Opravu fasády na budově školy č.p. 106, a to jak nové, tak i historické části. 
- Vybudování venkovní učebny pro 1. stupeň ZŠ z původního dětského hřiště u náměstí. 
- Vybudování velkého multifunkčního hřiště v areálu tzv. školních pozemků. 
- Celkovou rekonstrukcí sociálního zařízení v tělocvičně a opravou fasády na tělocvičně 
- Vybudování zázemí pro taneční obor ZUŠ 
- Celkovou rekonstrukci šaten, včetně opravy střechy a zabudování uzamykatelných skříněk.  
- Dokončením opravy chodníků u školních budov, včetně propojovacích mezi jednotlivými budovami. 

BYTOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ: 
Pořád zastáváme názor, že byty v majetku města jsou vizitkou města, vizitkou nás všech, a měly by být proto jedny 
z nejhezčích a nejmodernějších. Proto chceme: 
- Vyměnit okna na všech bytových domech ve vlastnictví města. 
- Postupné zateplení všech bytových domů ve vlastnictví města dle již navržených studií 
- Postupné rekonstrukce bytových domů ve vlastnictví města – elektřina, odpady, voda 
- Postupnou celkovou rekonstrukci sídliště Budovatelů (stará i nová zástavba) – rozvody elektriky, vody, topení 

a odpadů a následně opravy fasád a střech. 
- Vybudování zabudovaných zemních kontejnerů na tříděný a komunální odpad na sídlišti Budovatelů a na Jesenické 

ulici u Mementa mori. 
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- Po převodu pozemků chceme vybudovat dětské hřiště před starší zástavbou na sídlišti Budovatelů 
- Opravu chodníků na jednotlivých sídlištích a vybudování odpočinkových míst 
- Po realizování odkupu 71% podílu na domě č.p. 359 (bývalá Jednota na náměstí) chceme zde provést výměnu všech 

oken, rekonstrukci fasády a vytvoření studie na využití nebytových prostor. 
- Navrhujeme postupně přebudovat budovu bývalého soudu (či cukrárny) na zdravotní středisko a dům služeb 

s návazností na blízké parkoviště a lesopark. 
- Ze současného zdravotního střediska vybudovat několik malometrážních bytů pro seniory jako komplexní součást 

vedlejšího domova důchodců.  
- VYBUDOVÁNÍ CENTRÁLNÍHO VYTÁPĚNÍ pro sídliště Budovatelů a školní budovy.  

V oblasti spolupráce a podpory při správě bytů a majetku města chceme: 
- Stanovit jasná pravidla při přidělování bytů – reference z předcházejícího bydliště, doložení příjmů k pokrytí 

nájemného a služeb a udělování smluv na dobu určitou. 
- Sladění nájemních smluv s trvalými pobyty v obci. 
- Vytvoření schránky důvěry pro připomínky občanů a pro náměty, jak zlepšit soužití v hromadných zástavbách. 
- Zamezení pobytu nepřihlášených, nepřizpůsobivých občanů, a to ve spolupráci s policií, sociální správou a úřadem 

práce.  
- Dosáhnout spolupráce občanů při kontrole a ochraně městského majetku  
- Ve spolupráci s policií ČR předpokládáme vybudování kamerového systému v  problémových oblastech města. 

MÍSTNÍ HOSPODÁŘSTVÍ: 
- Řešíme vybudování zapuštěných, zemních kontejnerů i v místních částech. 
- Zjistíme možnosti a dotační projekty na vybudování nových vodovodních řádů v místních částech Chrastice, 

Stříbrnice a Nová Seninka a jejich oficiální zprovoznění. 
- Plánujeme dokončení celkových rekonstrukcí cest a chodníků ve městě včetně zpomalovacích prahů, a to 

i v místních částech. 
- Zajistíme vypracování studií území pro jednotlivé místní části ve spolupráci s jejich občany a podnikateli. 
- Vybudování dalších dětských hřišť ve městě a v jeho místních částech 
- Vybudování odpočinkových míst ve městě a místních částech 
- Výměna autobusových zastávek v místních částech za zateplené, které budou vhodné do horských oblastí 
- Máme vypracovanou studii na veřejné osvětlení, kdy chceme v příštím roce žádat o dotace na jeho celkovou obnovu.  
- Dokončujeme projekt na opravu prvního patra radnice, vstupních prostor, obřadní síně a kanceláří 
- Máme zpracován projekt, či studie na opravu Mementa mori a přilehlého lesoparku, celého náměstí, radničních 

schodů a přízemní radnice. 
- Rádi bychom zvýšili zájem obyvatel místních částí o chod města 
- Dořešujeme možnosti vybudování městského wellnes centra s menším bazénem, vířivkami a masážemi v areálu 

bývalých dílen, kdy by bazén mohl být využíván i pro potřeby školy. 
PROPAGACE A ZLEPŠENÍ TURISTICKÉHO RUCHU: 
Je potřeba občanům a turistům nabídnout také něco nového. Staroměstsko má ideální polohu a předpoklady stát se 
moderním prosperujícím městečkem, které bude cílem mnoha turistů a rekreantů. Množství služeb s tím souvisejících by 
mohlo být posilujícím zdrojem vzniku dalších pracovních míst a uplatnění.  Pokud má být u takovýchto akcí iniciátorem 
a investorem město Staré Město, je třeba v prvé řadě vlastnit pozemky určené k daným aktivitám. Bohužel jsme 
promarnili čas k bezúplatnému získávání pozemků ve vlastnictví státu sloužících k současnému, či budoucímu veřejnému 
zájmu. Jediná dnešní možnost je odkup, nebo případná směna, což je práce nelehká a velmi zdlouhavá. Proto: 
- Ukončujeme stavební řízení na výstavbu vodních nádrží na Květné jako místa vhodného ke koupání, rybolovu, 

bruslení, či jen tak odpoledním procházkám. Zde nás výrazně zdržely směny předmětných pozemků. 
- Dořešuje se plánovaná cyklostezka do Kunčic, která povede kolem plánovaných rybníků na Květné. I zde nás také 

výrazně zdržely směny pozemků.  
- Snažíme se získat dotace na výstavbu rozhledny na Starém kopci, kde mimo jiné vlastníme pozemky a ze kterého je 

nádherný výhled na celou staroměstskou kotlinu a masiv Králického Sněžníku. 
- Rádi bychom realizovali vznik nových naučných stezek, vyhlídkových míst a turistického značení v okolí Starého 

Města.  
Samozřejmě nápadů, plánů, ale i úkolů je nekonečné množství. Je třeba dokončit nový územní plán, zlepšit propagaci 
Staroměstska, podporovat místní podnikatele, spolky a sdružení, snažit se o vznik dalších pracovních míst, vydržet 
a dotáhnout do konce soudní spory o náš historický majetek, spolupracovat s okolními obcemi, pokračovat v příhraniční 
spolupráci, převést do majetku města zchátralou nádražní budovu, vytlačit hrací automaty ze středu města,… 
Čeká nás všechny ještě spousta nelehké práce. Určitě není v lidských možnostech vše v jednom volebním období 
dokončit. Plánů je moc, času a peněz málo a překážek hodně. Ale  rádi bychom minimálně to započaté dokončili 
a začali další. Je potřeba se pořád posouvat vpřed s jediným cílem nechat budoucím generacím to NAŠE 
STAROMĚSTSKO  zase o kousek hezčí, modernější, bohatší a více známější. Ať jednou nejsme opravdu na konci 
světa…             Členové koalice 
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Hnutí ANO 2011 
 

Politické hnutí Ano 2011 si Vám dovoluje představit své kandidáty pro komunální volby do zastupitelstva města konané 
ve dnech 10. a 11. října 2014 ve Starém Městě, a v jeho místních částech Chrastice, Hynčice pod Sušinou, Kunčice, Malé 
Vrbno, Nová Seninka, Stříbrnice, Velké Vrbno a zároveň základní body svého programu:  
 

Kandidátní listina: 
 

1. Raczek Karel, 39 let, podnikatel              9. Bártek Rostislav, 58 let, elektrikář 
2. Bergmannová Marie, 65 let, důchodce           10. Maňasová Marie Mgr., 64 let, důchodkyně 
3. Vogel Emil, 32 let, lesní technik    11. Šebek Rostislav, 58 let, elektrikář 
4. Řezníček Zdeněk, 63 let, důchodce    12. Kišová Hana, 29 let, servírka 
5. Rohon L´udovít, 28 let, mistr    13. Dašková Miroslava, 66 let, důchodkyně 
6. Krobot Horst, 66 let, důchodce    14. Talpová Emílie, 52 let, prodavačka 
7. Langrová Simona, 44 let, technik                     15. Hennerová Marcela, 41 let, dispečer výroby 
8. Ondrouch Petr, 50 let, nezaměstnaný 
 

ŽIVOT V PĚKNÉM A SLUŠNÉM MĚSTĚ 
• tvorba a důsledné dodržování městských vyhlášek, zejména regulující chování na veřejných prostranstvích 

Příklad: zabránit či postihnout znečišťování a poškozování veřejných prostranství a komunikací 
• úzká spolupráce s Policií České republiky, včetně obnovení služebny přímo ve městě 

 

TRANSPARENTNÍ SPRÁVA MĚSTA A MĚSTSKÝCH FINANCÍ 
• „Vše na internet!“ - stav účtů, programy schůzí a usnesení rady i zastupitelstva, případně on-line přenosy 
• Efektivní a hospodárné řízení obce 

Příklad: obnova a oprava systému pouličního osvětlení by měla přinést značné úspory 
• konsolidace a řádná správa majetku města; nové, efektivní a ekonomické využití nemovitostí města, včetně prázdných 

objektů a hospodářsky využitelných pozemků 
Příklad: objekty bývalých kasáren, cukrárny, nádražní budovy 
• rozvoj města dle potřeb VŠECH občanů 

 

MAXIMÁLNÍ PODPORA KULTURNÍHO, SPOLEČENSKÉHO A SPORTOVNÍHO ŽIVOTA V NAŠEM MĚSTĚ 
• propagace a finanční podpora všech veřejných kulturních, společenských a sportovních akcí konaných na území města 

Příklad: podpora realizace zimního kluziště   
• příspěvky na provoz a rozvoj sportovních oddílů a klubů s ohledem na jejich přínos rozvoji města a šíření jeho dobrého 

jména  
 

CESTOVNÍ RUCH JAKO PROSTŘEDEK ROZVOJE REGIONU 
• koordinace záměrů města a místních podnikatelů v cestovním ruchu, zejména jednotný způsob propagace města za hranicí 

regionu 
• rozšíření služeb pro návštěvníky města, včetně služeb poskytovaných turistickým informačním centrem a zavedení 

jednotného orientačního systému - cedulí 
• navázání, prohloubení a zintenzivnění spolupráce s partnerskými městy v sousedních zemích, především v Polské 

republice a Slovenské republice, vytvoření kalendáře se společnými pravidelnými kulturními, společenskými 
a sportovními akcemi.        za ANO 2011 Karel Raczek 

 

Za Staré Město prosperující 
Za tuto stranu kandidují: 
1. Kamp Jiří, 61 let, technik les. výroby 
2. Windová Alena, 54 let, vedoucí kulturního zařízení 
3. Klemsa Jaroslav, 55 let, revírník LČR 
4. Kamp Jiří Bc., 31 let, volnočasový pedagog 
5. Wind Ondřej, 29 let, vinárník 
6. Klemsa Michal, 31 let, revírník LČR 
7. Šperka Zdeněk Ing., 60 let, opatrovnictví 
8. Darebník Jan, 59 let, THP 
9. Pavelková Marie, 63 let, důchodkyně 
10. Filipčíková Eva, 44 let, provozní hotelu 
11. Vyroubal Petr, 39 let, OSVČ 
12. Darebníková Růžena, 54 let, OSVČ 
13. Vyroubalová Marcela, 62 let, OSVČ 
14. Vávrová Anna, 52 let, nezaměstnaná 
15. Pelech Josef, 47 let, OSVČ 

 

Křesťanská a demokratická unie   
Za tuto stranu kandidují: 
1. Langr Václav, 44 let, lakýrník 
2. Neuman Jan, 68 let, důchodce 
3. Vašica Čestmír, 33 let, elektrikář 
4. Panská Lenka Anna, 33 let, kadeřnice 
5. Spáčil Jaroslav, 32 let, truhlář 
6. Konrádová Františka, 73 let, důchodkyně 
7. Hýžďal Martin, 42 let, zámečník 
8. Panský Zdeněk, 64 let, důchodce 
9. Zychová Alžběta, 49 let, invalidní důchodce 
10. Benešová Marie, 58 let, zdravotnice 
11. Hýžďal Petr, 38 let, zedník 
12. Štanglová Alena, 57 let, důchodkyně 
13. Langrová Emilie, 64 let, důchodkyně 
14. Haltmar Linhart, 77 let, důchodce 
15. Sittová Anna, 69 let, důchodkyně
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Sdružení nezávislých kandidátů 
IMPULZ 2014  

 

Vážení spoluobčané, komunální volby konané ve dnech 
10. a 11. října roku 2014 se blíží a my bychom rádi 
představili naše kandidáty do městského zastupitelstva 
a zároveň několik hlavních myšlenek, které chceme 
prosadit při správě věcí nás všech v našem městě: 
Kandidátní listina: 

1. Kokeš Petr Mgr, 47 let, lékárník 
2. Troják Jan, 62 let, důchodce 
3. Závodský Jiří, 72 let, důchodce 
4. Zelená Barbora Mgr., 45 let, centrum zdr.ž.st. 
5. Mikundová Milena Ing., 60 let, ekonomka 
6. Kokešová Jiřina, Dis., 45 let, učitelka 
7. Pacalová Anna, 34 let, prodavačka 
8. Baďurová Miroslava, 37 let, pokladní 
9. Nosek Rostislav, 53 let, skladník 
10. Nosková Marie, 51 let, prodavačka 
11. Pospíšilová Helena, 64 let, důchodce 
12. Hanusová Květoslava, 75 let, důchodce 
13. Mrekva Pavel, 74 let, důchodce 
14. Zycha Alois, 51 let, řidič 
15. Žabčíková Lucie, 38 let, prodavačka 

BEZPEČNOST A POŘÁDEK  
V CELÉM NAŠEM M ĚSTĚ 

-založme městskou policii a dejme jí jasné pravomoci 
-zaveďme kamerový systém do nejproblematičtějších 
oblastí 
-vytvořme a realizujme projekt dopravně bezpečnostního 
řešení ve všech částech města, včetně dopravního značení, 
přechodů pro chodce, zpomalovacích pásů, zábradlí 
a chodníků 
-uchopme jednotně problém s parkováním a parkovacími 
místy ve městě  

ROZVOJ MĚSTA VE SPOLUPRÁCI 
S MÍSTNÍMI PODNIKATELI 

-prosaďme nový územní plán v souladu s potřebami 
místních občanů a podnikatelů 
-vytvořme společné projekty města a podnikatelů 
-podporujme jako město podnikatelské aktivity a tvorbu 
pracovních míst 
-podílejme se na podnikatelských projektech zvyšujících 
kvalitu života občanů našeho města, především však dětí, 
mládeže a důchodců. 

PODPORA INDIVIDUÁLNÍ VÝSTAVBY 
A REKONSTRUKCE BYTOVÉHO FONDU 

-vyčleňme v rámci územního plánu plochy pro 
individuální zástavbu a spolupracujme na zavedení 
inženýrských sítí a komunikací 
-využijme dotační programy a dejme do pořádku bytový 
fond města 

ZA STARÉ MĚSTO KRÁSNĚJŠÍ, KULTURN ĚJŠÍ 
-ukažme, že si ceníme centra našeho města a udělejme 
z něj reprezentativní a krásné náměstí pro radost nás všech 
a každého, kdo nás navštíví 
-vypracujme koncepci zkulturnění a zatraktivnění centra 
města s ohledem na potřeby občanů a rozvoje cestovního 
ruchu, zejména parkové úpravy, vybudování 
odpočinkových zón a parkovacích stání. Mimo jiné 

vyřešme odstavné plochy vedle budovy bývalého soudu, 
u Mementa mori, dokončeme projekt rekonstrukce 
náměstí, přihlédněme k možnostem alternativního využití 
veřejných prostranství pro různorodé aktivity včetně 
letního kina či skate parku. 
Když mluvíme a píšeme o Starém Městě, máme vždy na 
mysli celé NAŠE město, tedy nejen Staré Město, ale 
i Chrastice, Hynčice pod Sušinou, Kunčice, Novou 
Seninku, Stříbrnice, Malé a Velké Vrbno.  Nezapomínáme 
na nikoho!                      

za IMPULZ 2014 Mgr. Petr Kokeš 
    

Co chtějí kandidáti za KSČM 
 

  1. Rygar František, 65 let, důchodce 
  2. Černín Vladimír Ing.,  72 let, důchodce 
  3. Rogoňová Ladislava, 64 let, důchodce 
  4. Sučanová Jaroslava, 55 let, ekonomka 
  5. Řezníčková Zdeňka, 67 let, důchodce 
  6. Kubíčková Ludmila, 68 let, důchodce 
  7. Poláčková Magda, 22 let, studentka 
  8. Minářová Julie, 72 let, důchodce 
  9. Obšelová Libuše, 79 let, důchodce  
10. Krahulová Věra, 66 let, důchodce 
11. Diopan Jaroslav, 58 let, elektrikář 
12. Zacharová Yvona, 46 let, pokojská 
13. Hrivňáková Františka, 69 let, důchodce 
 

Chceme a nadále budeme podporovat iniciativy občanů, 
kteří mají opravdový zájem o to, aby se nám všem ve 
Starém Městě, ale i jeho místních částech lépe žilo. Jsme 
pro otevřené a spravedlivé řešení oprávněných požadavků 
všech našich občanů. K jejich spokojenosti se budeme 
snažit přispět k odhalování zneužívání pravomocí, 
osobních zájmů jednotlivců nebo skupin.                  
Chceme se aktivně zapojit do práce samosprávy, 
spolupracovat s ostatními zvolenými kandidáty. Budeme 
prosazovat vytvoření poradních odborných komisí rady 
města pro jednotlivé oblasti samostatné působnosti města 
a aktivní zapojení všech zvolených zastupitelů v těchto 
komisích. Do práce bychom rádi zapojili i občany ochotné 
a schopné, kteří by svými odbornými znalostmi 
a zkušenostmi pomohli život ve Starém Městě zlepšovat.  

Za kandidáty KSČM:  František Rygar 
 
 

 

AerobikAerobikAerobikAerobik    pro ženypro ženypro ženypro ženy    
Kdy?          každá středa 
V kolik?     od 19.00 do 20.00 hod 
Kde?          tělocvična ZŠ Staré Město 
Za kolik?    20,- Kč/lekce 
S sebou?      pití, ručník a dobrou náladu.. ☺ 
 

Těšíme se na Vás… 
 

Marťa a Věrka 
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STARÉ MĚSTO SE MŮŽE CHLUBIT NOVOU ŠKOLKOUSTARÉ MĚSTO SE MŮŽE CHLUBIT NOVOU ŠKOLKOUSTARÉ MĚSTO SE MŮŽE CHLUBIT NOVOU ŠKOLKOUSTARÉ MĚSTO SE MŮŽE CHLUBIT NOVOU ŠKOLKOU 

V neděli 31.8.2014 byla ve Starém Městě pod Sněžníkem slavnostně otevřena nová budova mateřské školy. Rekonstrukce 
trvala necelé tři roky a byla financována výhradně z rozpočtu města. Děti tak mají k dispozici prostornou a velmi útulnou 
školku včetně zahrady s novými herními prvky. 
Starostka města Ing. Vlasta Pichová, nový ředitel místní základní školy Mgr. Radovan Šikula a senátor a starosta města 
Šumperk Mgr. Zdeněk Brož tak společně zahájili provoz a společně s místními občany si prohlédli interiér školky. 
Další fotky naleznete ve fotogalerii www.zssm.cz, www.mu-staremesto.cz. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Naši prvňáčci…
 

 

UZÁVĚRKA P
SOBOTA

ZLATÝ ROH, měsíčník Města Staré Město, vychází k
Město, nám. Osvobození 166, 788 32 Staré M

Případné příspěvky doručte do TIC nebo na e
 
UVEŘEJNĚNÉ PŘÍSPĚVKY NEMUSÍ NUTN
 
 

Naši prvňáčci… 

ĚRKA PŘÍŠTÍHO ČÍSLA: 
SOBOTA 18.10.2014 

 

ěsto, vychází k prvnímu dni v měsíci ve Starém Mě
sto, nám. Osvobození 166, 788 32 Staré Město. IČ 00303364, ev. č. MK Č

čte do TIC nebo na e-mail: tic.staremesto@tiscali.cz, info@mu

VKY NEMUSÍ NUTNĚ VYJADŘOVAT STANOVISKO VYDAVATELE
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ČÍSLA:  

síci ve Starém Městě, vydává Město Staré 
č. MK ČR E 13110. 

scali.cz, info@mu-staremesto.cz 

OVAT STANOVISKO VYDAVATELE. 


